
Faaborg Midtfyn Kommune - Frie bymidter 
Kommentarrapport 



2 



Hvilken transportform anvendte du ved dit seneste besøg i Faaborg by? - Andet, 
angiv: 

• Bil & motorcykel 

• Bil 

• falck 

• Da vi bor på Torvet benytter vi både cykel, gå ben + bil 

• El-scooter 

• Bil, cykel, til fods 

• Rolator 

• el-scooter 

• El kørere tøj 

• Jeg bor her permanent 

• cykel eller til fods ,,,, amatør program,,, man kan kun klikke en ting,,, 

• fåborg cykeltaxa 
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Ved dit seneste besøg i Faaborg by, hvilke(t) område(r) besøgte du? Andet, angiv: 

• Loop, Føtex og Lidl 

• Faaborg Rotary 

• Faaborg-Midtfyn kommune 

• Mellemgade 

• Bibliotek, træningscenter 

• Kirkekontoret 

• Gymnasiet 

• Biblioteket 

• Motionscenter 

• Mine forældre 

• Børnehave, Skole 

• Nørregade og Vestergade 

• Svømmehal 

• Svømmehal 

• Forum Fåborg 

• fysioterapi 

• Jeg er ny tilflytter og kender ikke området 

• Læge og vaskehal hos OK 

• Strand 

• Bryggergården 

• Fysioterapeut i Holkegade 

• Assensvej og Kirken 

• Helios biograf 

• svømmehal, gåtur ved Sundsøen. 

• hæveautomat og bager i midtby 

• Torvet 

• Herregårdscentret 

• Cafe/Bodega 

• fritidshus, sport 

• Super Brugsen 

• Brugsen og skolen ved sundvænget 

• Arbejde 

• Helios 

• Biblioteket, affaldspladsen 

• Fys i Holkegade 

• alle områder 

• Familie på færgevej, kører ofte forbi havneområdet 

• Ejendomme 

• Herregårdcenteret(apotek, bibliotek) Rema 1000 

• Forum Faaborg 

• Helios 

• bor i midtbyen 

• Kirken 

• Børnetandplejen 

• Risesparekasse forum 

• Herregaardscentret 

• læge 

• Kirkegård v/ kirken 

• Herregaardscentret og Harald Nyborg 
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• læge 

• rutebilstationen 

• Gl. rådhus 
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Hvilket primært ærinde havde du, da du senest besøgte Faaborg by? - Andet, angiv: 

• Uddannelse 

• Frivillig i Helios 

• Hente Børn i Skole og Børnehave 

• Borgerservice 

• Repaircafe 

• Gåtur i byen og leg på legeplads på Havnen 

• Både min arbejdsplads og min næsten daglige gå tur langs havnen og Langelinje. 

• Frivillig operatør 

• Arbejder i Genbrugsbutik 

• gåture ved havnen/ langelinje 

• Frivillig i Helios 

• Apotek 

• indkøb af dagligvarer 

• Tur med hund 

• går gennem byen hver dag 

• Kirkegårdsbesøg 

• Frisør 

• Gå tur og indkøb 

• Træskibspladsen Haabet 

• indkøb, oplevelse i det fri, kultur 

• Gudstjeneste 

• Aflevering af barn i institution 

• Frisør 

• gå tur med hunden 

• Frisør 

• Skole 

• Dagligvarer indkøb 

• Fysisk aktivitet 

• se min dreng blive student 

• Frisør 

• Møde med borgmesteren 

• Frivillig arbejde i Røde Kors 
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Hvad var dit øvrige ærinde? - Andet, angiv: 

• Møbler 

• Travetur på havneområde 

• Frisør 

• Indkøb 

• Forening 

• Frivilligt arbejde i Helios 

• flere butikker 

• Frisør 

• Møder i Faaborg (politikker) 

• Bilvask 

• mekaniker 

• frisør 

• Apotek 

• Butik 

• affalds/genbrugspladsen 

• apoteket 

• tjekke op på båd 

• jeg bor her 

• Rygtræning 

• Indkøb hos boghandler 

• Gå en tur 

• Indkøb 

• apoteket 

• Aflevering af barn i daginstitution 

• postshop 

• Møde 

• Båd ved havnen 

• Bor i byen 

• Gåtur i byen 

• Renseri 
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Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om der er en god 

sammenhæng mellem havneområdet, torvet og handelsgaderne (gågaden) i Faaborg 

by. Har du yderligere kommentarer? 

• Dårlig for bilister 

• Det skal være muligt at køre til og parkere i bymidten 

• Det kunne på en eller anden måde gøres tydeligere - sammenhængen mellem torvet og havnen - evt. planter -
parasoller - lys et eller andet der skabte en "vej" der var synlig mellem stederne 

• Man bliver ikke "inviteret" ind i bymidten fra havneområdet - husrækkerne ligger (meget naturligt)som en "mur" 
mod vandet. Der er er ingen visuel forbindelse. 

• elendig parkering handikappede 

• Bør flettes mere sammen, evt. med noget kanal. 

• Med nogle gode parkeringspladser i kanten af byen kunne bymitten holdes bilfri, 

• Dårligt for folk i kørestol eller med roulator 

• nej 

• For meget biltrafik 

• Det er ikke naturligt at gå mod havnen, hvis du parkere ved Superbrusen og går i gågaden 

• savner boderne på Torvet til jul - Tulip bygningens julemarked virker ikke ret hyggeligt/ larmer/ for mange 

mennesker/ ingen “ rigtig” julestemning. Torvet har mere potentiale for hygge / juletræssalg/ hestevogn/ mv. I 
gamle dage var der øko marked og meget mere liv på Torvet / pottemager / pølsevogn etc. Hvis der lå en stor 
dagligvarebutik med gennemgang fra gågaden og ud til havneområdet ville det skabe mere daglig forbindelse. 
Den gl. banegård må også kunne komme i spil med noget vi og turisterne mangler - en skam at Wendorff 
bageren ikke fik det. 

• Nej 

• Kørsel med kørestol fra tovet til haven er meget ujævn. Kunne man lægge en række. Af de samme granitfliser 
som i gågaden. Der ned man kunne kører på. 

• Der er ikke plads til fodgængere fra havnen og op til midtbyen Mangler gå markering og fodgængerfelt 

• Der kunne skiltes mere med, hvad man kan finde i midtbyen, når man befinder sig på havnen. 

• Sammenhængen mellem de to områder kunne godt gøres mere tydelig. En rød tråd mellem de to områder 
kunne måske være i form af en belægning/sti, der viser, hvilke veje der fører op til torvet. Plantekasser/krukker 
og hyggelige opstillinger (f.eks. til jul i form af halmballer og juletræer) giver en rød tråd i gågaden. Kunne 

denne føres videre ned til havneområdet? 

• Der er måske gode muligheder for at gå fra havnen til torvet, men det er ikke skiltet godt nok. 

• Det er kun om sommeren det er sammenhængende i vinter månederne total usammenhængende 

• synes boderne på havnefronten skal væk det tager gæster / turister væk fra bymidtens faciliteter 

• faaborg er ikke stor nok til 3 handelssteder 

• Virker som meget adskilte områder 

• Hvorfor skal jeg gå fra havn til gågaden/torvet?? og omvendt Ingen oplysninger om hvad og hvorfor. 

• gæster udefra kan ikke finde bymidten 

• Jeg syntes der mangler en rød tråd der binder byen sammen. Jeg arbejder i midtbyen, og føler livet er en cirkel 
rundt om byen. 

• Jeg synes de 2 områder bliver afskåret fra hinanden pga af trafikken i Havnegade. I min optik ville det være 

godt at lukke stykket fra Det Hvide Pakhus og hen til slagterigrunden for trafik. Om ikke andet så i 
sommerperioden. Måske kunne man også gøre et eller andet for området mellem Det Hvide Pakhus og 

havnebassinet. Der er et fin lille "torv" 

• det skal flettes mere sammen 

• Det er 2 steder, det ville være fint at der kunne handles mellem havnen og gågaden 

• De nye “stærekasser” skæmmer på havnen og virker som en afskærmning mellem by og havneområde. 

• Det er ikke nemt og komme frem via bil og ingen p-pladser 

• Spise og udskænkningssteder på havnen dræber restaurations branchen i byen! 
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• Der er ikke en umiddelbar sammenhæng. Der bliver henvist til Torvet, men det er ikke indbydende og hurtigt at 
komme dertil og der henvises ikke til aktiviteterne de respektive steder (Torvet/Havnen) 

• De små gader mellem bymidten og havneområdet er både for biler og fodgængere og det er usikkert. 

• Optimerer adgangs vejen for dårligt gående, kørestol. Kørespor uden brosten Åbne op for et kik til havnen 

• Smalle gader Dårlig trappe 

• Sammenhængen findes, med den er langt fra "god". Idéer: Bedre vedligeholdelse af huse Et "strøg", der visuelt 
OG funktionelt adskiller sig alm gader 

• Gaderne bør indbyde til mere trafik mellem havn og bymidte 

• de gamle brobelagte gader er smukke, med for ældre og alt på hjul er det ikke perfekt. Gangstien op i gennem 

haven er smuk, men det er de færreste som kan gå på trinene og skiltning til denne vej er dårlig, ellers en smuk 

løsning 

• større synlighed for sammenhængen mellem torv og havneområde, samt bedre adgangs muligheder, som skal 
være indbydende 

• Mine meget gamle forældre på Færgevej fortæller om vanskeligheder med at benytte rollator i bymiljøet. 

• Et område med farverig, Faaborgrelevant streetart ved passagen fra havnekajboderne og op mod 

Holkegade/Den Voigtske Gaard og resten af bymidten ville være fantastisk. Både som fartdæmpende 

foranstaltning og som kunstnerisk udsmykning af byen. Samme kunne være relevant ved passagen fra Det 
Hvide Pakhus og op mod Strandgade. 

• Særligt om sommeren er det svært at komme sikkert over vejen mellem havn og by. 

• Der er lukket for meget af mellem byen og havnen 

• Havneområder er ikke specielt hyggeligt. Der mangler atmosfære. Beplantning, evt. Lidt forretninger og cafe 

nede på selve havnen, så man har lyst til at være der. Områder hvor man kan sidde 

• FOR FÅ GODE BUTIKER 

• Der mangler bedre forhold for de gående. 

• Jeg synes bilerne skal væk fra midtbyen, i videst mulig omfang!!! Både på en del af vejen, der deler havnen og 

byen og oppe på Mellemgade / Torvet/ Vestergade 

• Havnegade adskiller ret tydeligt Havneområdet og bymidten omkring Torvet og gågaden. Og Havnegade kan, i 
perioder, være ret trafikeret. 

• Hvis du ikke kender byen, kam det være svært at finde gågaden. 

• Potentialet mellem havn og gågaden eller torvet er ikke godt nok udnyttet. Der bør fokuseres på et bedre 

sammenspil. Placering af madboder langs havnekajen ødelægger havnemiljøet og den maritime udsigt. Boder 
bør flyttes ud på Munkholmen. 

• Det er oplagt for turister at opholde sig omkring havneområdet, hvor man også kan få ALT : mad, drikke og 

miljø. Det er måske årsag til, at der ikke er grund til at bevæge sig op i byen. Hvis de handlende oppe i byen 

skal have mere ud af turisterne (bedre overlevelse), er det vigtigt at bevare Fåborgs hyggelige miljø, men også 

at der er et behov for at bevæge sig derop. 

• Langt for handicappede 

• nej 

• I Strandgade er det lidt utrygt med trafikken, når man færdes til fods. Trappen der er etableret fra Adelgade er 
udemærket, så længe man ikke er gangbesværet. 

• En mulighed kunne være at bruge Adelgade 2 som en mere synlig "adgangsvej" mellem Torvet og Havnen. Få 

samtidig mulighed for servering, i haven Adelgade 2, så der er en sammenhæng og et "kig" til Torvet og 

Havnen. 

• Fodgænger- overgange mangler mellem henholdsvis Strandgade, Holkegade, Nygade og havneområdet. Visse 

bilister og knallertbøller kører hensynsløst ved havnearealet. 

• Der behøver som sådan heller ikke at være et sammenhæng mellem torvet og havnen. Men afstanden fra det 
ene til det andet er ikke optimal for gang besværede. 

• Det kan laves mere spændende.. 

• Der mangler åbenhed mellem handelsgaderne/Torvet og havneområdet. Der er tæt bebyggelse i Torvegade, 
Østergade og Adelgade med meget lidt indsigt/udsigt til havnerådet. 

• Byen virker tom trist og modløs på denne årstid selvom der er flere gode steder er der også meget der er 
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lukket. 
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Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om det er trygt at bevæge sig 

rundt til fods/på cykel i Faaborg by. Har du yderligere kommentarer? 

• Det kan til tider være irriterende at biler må køre i gågaden, særligt hvis man går med sit barn. Torvet bruges 

som vendeplads og det gør bymidten mindre attraktiv. 

• Gågade er delvis med biltrafik 

• Der er mange biler, og knallerter. Man skal hele tiden holde sine børn i hånden og se sig for selvom man er på 

torvet/gågaden. Jeg ville personligt gerne parkerer længere væk, hvis bymidten var mere fredfyldt. 

• Nej 

• Alt for megen biltrafik 

• Især Klostergade og omkring kirken kan det være usikkert på cykel 

• Der er mange biler, store veje, og ikke særlig gode oversigtsforhold. 

• der burde være cykelstier og gågaderne uden biler 

• Som cyklist er det presset ind imellem..... som ved havnekajen om sommeren 

• Brostenene er en udfordring for cyklister, og fodgængere, specielt de ældre. 

• De pokkers brosten, de gør det svært for en handicappet at komme rundt, samtidig er det svært at finde en 

handicap p-plads relativt tæt på byen. Så jeg kommer sjældent til byen om sommeren. 

• Det bliver cyklet meget i gågade.. Og der bliver cyklet stærkt 

• Det er ikke trygt at bevæge sig rundt i Mellemgade, den burde være permanent gågade. Og blive integreret med 

torvet, ved beplantning, udsmykning, væremiljø og lignende. 

• Gågaden burde udvides 

• Det er ærgerligt at man skal være bare for at blive kørt ned på gågaden af biler og cykler, der er alt for mange 

biler i bymidten. 

• Måske skulle de gående / cyklende være lidt mere adskilt fra bilerne. Helst ved fortove / cykelstier 

• Der er ikke særlig handicap venligt, for dårligt gående. Mange bro sten, mega smukt er det. Men farligt for en 

der hår dårligt. 

• I En del af byen er tilladt kørsel med bil - fra Strandgade til Grønnegade. Ikke godt for gående/cyklister. 

• man mangler politi i byen der er for meget ulovlig knallertkørsel i bymidten 

• Jeg bliver utryg når der køre biler i gå områderne 

• At det er tilladt for biler at køre i gågaden gør det mere usikkert med små børn 

• For lidt plads til alle trafikanter herunder både biler cykler og fodgængere 

• Mener ikke Faaborg er godt nok optimeret til personer på cykel, samt vej stykket mellem museet og gågaden 

burde være tydeligt markeret da folk der kommer fra museet og går igennem porten skal have hovedet ud på 

vejen agtigt for at se om der kommer biler og bilerne køre ikke altid en fornuftig hastighed. 

• Biler i gågaden!!!!!!! Der er rigeligt med p-pladser i områderne op til gågaderne. Det er blot en vanesag. Tag 

f.eks. Odense/Kongensgade som eksempel. 

• Der er bil trafik midt i Fåborg Midtby, hvilket gør livet utrygt, ingen biltrafik i bymidten 

• Tør ikke cykle i Vestergade, Mellemgade og Grønnegade. 

• Det er meget tid der er ved at være sammenstød med cykler og bil, i krydset ved Vestergade - Mellemgade. 

• Der bliver kørt for stærkt på de mindre veje (Engvej, Kildetoften, osv. ) Der mangler oplagte 

parkeringsmuligheder langs vejene - eventuelt opmærkede p-båse i forlængelse af chikaner (træer, bede, 
buske). 

• Der er en flok unge mennesker på tunede knallerter der hærger gågaden 

• For mange cyklister i gågaden 

• Biler og cyklister,knallerter har meget ligt respekt for fodgænger. Der bør sættes cikader op også i Grønnegade 

der også er gågade zone 

• Bilerne ud af midtbyen ville være en god ide 

• Området omkring Torvet og Adelgade ved siden af Torvet er åbent for biler. Dette gør, at man skal være ekstra 

opmærksom, og blandt andet ikke kan lade mindre børn gå alene uden opsigt. Dette gælder særligt i området 
fra Mellemgade og ned til Torvet, hvor oversigtsmuligheder er dårlige for både bilister og gående. 

• Sidst jeg i gågaden, var mange køretøjer (knallerter, cykler, handicapscooter og enkelte leveringsbiler) og de 
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holdt ikke stille. Alle andre steder i byen fungerer det rimeligt. 

• ønske om flere fodgængerfelter. tvivl om hvor bilister, cyklister ,fodgængere skal placere sig i gågaden og på 

torvet. 

• alle cykler skal væk fra gågaden og alle hunde skal føres i fast snor og ikke i 5 line så man ikke falder 

• Syntes at den førtste del af Mellemgade fra det gamle apotek til Grønnegade skulle blive til gågade, da man 

ofte er ved at komme i klemme mellem biler der kommer fra begge retninger. 
Kunne blive så rart med nogle bænke og så kun et par handikap p. pladser 

• Man skal som gående hele tiden tage sig i agt for både biler og cyklister. 

• Biler kører blandt gående og Havnegade overgangen er højrisikozone 
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Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om der er etableret gode 

forbindelser for gående mellem Torvet og havneområdet. Har du yderligere 

kommentarer? 

• Ud over de gader, der har været der hele tiden, er der en slags trappe/sti, der er umulig at forcere, hvis man er 
gangbesværet. 

• Der mangler bedre fodgængeradgang - f.eks. er trappe ved Frk Elises passage meget smal og stejl - og ikke let 
at opdage for udefrakommende. 

• Som sidste spørgsmål 

• Der mangler fodgænger stier 

• Tænker at forbindelserne går via brostenbelagte gader, hvor der også er trafik 

• Der mangler fodgænger felter fra havn og op mod byen til at krydse Havnegade 

• Nej 

• Savner endnu et fodgængerfelt 

• Der mangler en tryg overgang (fodgængerfelt) fra Strandgade, hvor den krydser Havnegade. 40 km zone fra 

den gamle banegård og til og med Tulipbygningen vil også gøre færdsel mellem byen og havnen mere 

brugervenlig for gående. 

• Stor vej i mellem, hvor fodgængerfelterne ikke rigtig bliver respekteret af biler da der ikke er lysregulering 

• Der er måske gode muligheder for at gå fra havnen til torvet, men det er ikke skiltet godt nok. 

• stien fra Adelgade mod havneområdet er dejlig men "farlig" ved trapperne 

• Det er det sammen som skrevet 

• Strandgade og jomfrulugen bør lukkes kørende 

• Gangstien fra tovet er ikke for dårligt gående 

• Som bruger af rollator er det meget svært at køre på alle de brosten. Der mangler flade passager til feks. at 
passere torvet, som den der er lavet på tværs ved arresten. Strandgade og Holkegade er umulige at komme op 

af. 

• som fodgænger kan det være utrygt at forcere havnegade enten så skal der være fodgængerfelter eller en 

gangbro over havnegade v strandgade 

• Mener ikke der er etableret nogen forbindelser, de der er har været der altid, bortset fra den der er fra Adelgade 

ned til Chr. 9.vej, og den er ikke særlig ældre/handicap venlig. 

• Igen er det jeres pokkers brosten, oppe på torvet f.eks er der lavet en “bane” man kan gå på, men der skal 
stadig navigeres udenom caféborde og stole osv. Det er bare besværligt for handicappede at komme ind til 
byen og deltage i de forskellige events 

• Mig bekendt er der adgang via Holkegade og Strandgade sinde eneste, men da det er gader med fredede 

bygninger - i hvert fald Holkegade, kan det nok ikke være då meget anderledes. 

• Mangler der ikke nogle flotte skilte der viser hvilken retning man skal gå, og hvor de forskellige seværdigheder 
ligger + offentlige toiletter. 

• Strandgade og Adelgade bringer fodgængere og biler for tæt sammen. 

• forgængerovergang var ønsket 

• for stejlt og for dårlig braklægning og megen trafik 

• Små gader med biltrafik 

• Der skal etableres en sikker fodgængerovergang ved Havnegade 

• Samme som før evt lave lidt glatte stier, til dårlig gående. 

• det kan være besværligt/ farligt at passere havnegade. Der køres med al for høj fart, og ingen fodgængerfelt på 

hele havnegade 

• Fodgængerovergang mangler 

• Trappen fra Chr. IX vej og op til torvet er en katastrofe. Den kan kun benyttes af yngre personer. Den er 
ubrugelig for alle andre. Sådanne installationer skal indrettes så de opfylder brugsnytten og ikke en eller 
arkitektonisk forestilling eller historisk genoplevelse. Det er brugsnytten det drejer sig om. 

• Der er ikke etableret noget. Der er de veje og stier der altid har været. 
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• Hænger ikke sammen. Der mangler en rød tråd der forbinder gågaden, torvet samt handelsgaderne sammen. 
Måske man skulle lave Mellem gade samt vestergade til en del af gågadesystemet. Torvet skulle der måske 

åbnes op for mere torvehandel både hverdag og weekend (kig Evt. Køge) 

• Det er smalle gader man skal gå igennem, og bilister kigger sig ikke for 

• Man skal kende byen for at vide hvilken vej man hurtigst kommer fra torvet til havnen på. Jeg benytter næsten 

altid Strandgade, men der er ikke skiltet med ‘denne vej til havnen’ for turisterne for eksempel. 

• Der mangler noget i vinter halvåret det er et dødt området ved haven 

• Luk kørelse ved magasin gårdern og færgegårdern 

• Der er ikke ordnelige fodgænger felter 

• Det bør forbedres. 

• Se ovenstående 

• Brosten / ujævn belægning og elendig ny trappe ved de hængende haver 

• Jeg synes der mangler oplysning om hvad der sker i bymidten om sommeren, når man sidder nede på 

havneområdet 

• Om sommeren er havnen et miskmask af boder langs havnekajen. Disse bør over på slagterigrunden, som bør 
indrettes som park/lege/udendørseventområde. på fornuftig økonomisk vis, set i lyset af de mange 

højvandsbegivenheder de seneste år, Det bliver kun værre! 

• Det er ikke en vej for dårlig gående. Det er samtidig svært at komme over Havnegade om sommeren pga. 
Biler. 

• Ikk for ældre dårligt gående 

• Samme som ovenfor. Desuden ville en kreativ form for vejvisning være fint. Fx en lille, rislende kanal, der løber 
fra Torvet og mod havnen, fræset ned i fliserne/brostenene/vejbelægningen, så man bare skal følge vandet for 
at komme mod havnen og modsat op mod byen. Plus humoristisk og kreativ skiltning. 

• Det ville være fint med et fodgængerfelt/lysregulering mellem Den Voigtske Gaard området og havneområdet 

• Brosten er ikke gode for ældre og dårligt gående, samt kørestolsbrugere har en kamp for at komme mellem 

byen og havnen 

• Skal forbedres. Turister skal ledes op til bycentrum på en sikker rute. 

• Skal man fra Torvet og ned til havneområdet, er det tætteste at gå ned ved de hængende have. Men er man 

ældre, er det en farlig stentrappe at komme ned ad. 

• Forbindelser er ikke så synlige, og mangler karakter. Man mister lidt stemningen at hå fra dennen til den anden, 
det bliver hurtigt vej og asfalt! 

• Strandgade er ikke god for gående, burde være bilfri. 

• Der mangler bedre forhold for de gående. 

• Jeg tror forbindelserne skal være større / tydeligere!!! Men igen bilerne er skyld i meget! 

• Der er en nogenlunde vej ned til dele af havneområdet, men fra torvet ned til havnebadet skal du enten være 

bjergbestiger eller gå ned at en smal og til tider rimelig befærdet gade. 

• Der mangler flere fodgængerfelter ved havnen fx ved det hvide pakhus. Mange kender ikke til vigepligten når 
underlaget ændres, så de holder ikke tilbage for gående, selvom der er brosten. 

• flere fodgængerfelter. 

• Det er ikke alle steder der er mulighed for at køre med en kørestol. og Det er generelt vanskeligt at komme ind i 
butikker . Der mangler ramper og bedre forhold ifh. til brug af kørestol 

• Svært at køre med kørestol 

• n 

• Man skal som gående hele tiden tage sig i agt for både biler og cyklister. 

• Fodgænger overgange mangler tværs over Havnegade. Hastighedsbegrænsning på Chr. 9. Vej og Havnegade. 
Gerne ensretning af ovnnævnte gader 

• Det er lidt risikabelt at krydse havnegade 

• Det skal hænge bedre sammen 

• Tænker, det er lidt utrygt for gående, at biler passerer tæt forbi i de meget smalle gader. Endvidere forestiller 
jeg mig, det kan være en udfordring at færdes på de stejle gader, hvis man er lidt dårligt gående og måske 

bruger rollator. Og hvad hvis man er kørestolsbruger? 
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• Trappen ned er ikke attraktiv og Strandgade virker "nøgen". Usikker for gående. 

• Der er ikke rigtig plads til gående i Strandgade, når der er også er bilister. Gående på Jomfrulågen skal gå ude 

på kørebanen. 

• Der er flere små veje og stier hvilket er hyggeligt men lidt svært som gæst i få overblik. 
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Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om Torvet og 

handelsgaderne (gågaden) tilbyder et attraktivt miljø at opholde sig i. Har du 

yderligere kommentarer? 

• Om sommeren er det fint. Vi har båd og sejler af og til til Fåborg havn og tager en overnatning. Om efterår og 

vinter er der dødt og butikkerne lukker aaalt for tidligt om lørdagen. derfor tager vi aldrig til Fåborg en lørdag i 
vinterhalvåret 

• Færre specialbutikker - dårlige parkeringsmuligheder 

• Der er begrænsede siddepladser med sol og læ 

• Der mangler i min optik flere steder at sidde og opholde sig på, altså bare væren og nyde det skønne sted vi har 
- hvis man handler er det fint - men der mangler også en ensartethed på Torvet, måske ens parasoller eller 
paraplyer i luften, lys på træerne om aftenen, der er sikkert mange ideer, men overordnet at det hele hænger 
sammen og indbyder til ophold 

• kedeligt og tomt uden for sommer perioden 

• der mangler parkering 

• Der skal gøres mere hyggeligt, evt med flere bænke, og blomster/træer i kummer 

• Torvets siddepladser er domineret af ophold på caféer, hvor man er tvunget til at købe. Ymerbrønden er sat i 
skammekrogen, den skal være i fokus. Det eks. træ er fint, der skal ikke være mere grønt, det skal holdes som 

et urbant rum. Granitbelægninger skal bevares, det er fine sten selvom det ikke er nordisk granit ! 

• Midtbyen er kedelig i vinterhalvåret. Torvet kan laves mere spændende og mere grøn. Der mangler tilbud til 
børn som hermed kunne tage forældrene med. 

• Det er åbenlyst at om sommeren, når der er gang i byen med turister og farver overalt, og der er planter og 

blomster uden for de fleste butikker. Så er det et attraktivt sted. Men om vinteren, i de lange 8-9 måneder uden 

for høj sæsonen, der er den del af Faaborg altså en spørgelses by. Der er absolut ingen grund til at mennesker 
overhovedet ville have grund til at komme til byen, for der er næsten totalt dødt. 

• Jeg savner et sted hvor børnene kan være opholde sig på torvet. Det er fint for pensionister og enlige, men 

savner et integreret “rum” på torvet for børn. det kunne være noget med vand og sandkasse eller kunst man 

kan klatre på, men faldunderlag i naturlige farver. ( kig på Svendborg ) 

• Hygge områder, evt lege/ kravle aktivitet for børn, der mangler noget for at trække børnefamilier til midtbyen 

• Torvet er meget tris, der burde være beplantning og opholdsgrupper samt ingen parkeringspladser 

• Miljøet er hyggeligt dog præget af biler Miljøet påvirkes af meget skiftende åbningstider i forretninger og 

cafeer 

• Der er sådan set kun torvet med stole til de forskellige restauranter og nogle bænke gennem gå gaden. Der er 
ikke noget hvor man tænker her slår jeg mig ned og hygger uden det er fordi du har noget du skal på torvet. 

• det samme som skrevet havnen er total trist og usammenhængende med byen fra efterårs start, når boderne 

på havnen er lukket ned. 

• Der bør lukkes for køretøjer på torvet 

• Torvet er kedeligt. Stort gabende tomt område. Savner nogle store flotte træer. 

• Der er jo netop ikke noget miljø 

• Det er kedeligt, ingen liv bortset fra sommermånederne. Der mangler hygge og aktiviteter for børn så forældre 

bliver lidt længere i bymidten. 

• Uinteressante butikker, indbyder ikke til at opholde sig der 

• Overordnet er Faaborgs bymidte jo rigtig charmerende med alle sine gamle huse, men: Der mangler meget 
mere grønt. Torvet er enten for tomt eller for overfyldt/rodet. Gågaden ligger øst-vest, hvorfor den ofte ligger i 
skygge, hvilket mennesker generelt ikke bryder sig om at opholde sig i, medmindre der er for varmt i solen. 
Flere facader kunne med fordel have charmerende “gammel købstads”-farver (læs: ikke grå), og flere af 
forretningerne kunne med fordel være brands med charme, æstetisk sans og kvalitetsvarer. 

• Torvet bør lukkes for al trafik og indrettes med flere planter / plante kummer 

• Der sker for lidt, kedelige butikker 

• Torvet bør gøres mere attraktivt. 
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• Handelsgaderne er lidt kedelige med mange lukkede butikker - handelslivet flytter til boksbutikker i udkanten af 
byen. Bl.a. p.g.a. af p-pladser. Ikke behov for p-vagter - kun få sommermåneder hvor der kan være mangel på p-
pladser 

• Anonyme forretninger og for mange genbrugs/“kunst” forretninger. Vinbanken, Vesterport bageri og træ 

design forretningerne trækker det hele op 

• Der er for stor forskel på hvor attraktiv bymidten er, i forhold til årstiden (meget dødt vinter / fin aktivitet 
sommer) 

• Det er et kedeligt miljø. 

• Fra efteråret og hele vinteren sker der så at sige ikke noget på torvet og i handelsgaderne. Der virker tomt(dødt 
) i hele området. Juletræet på torvet kan ikke gøre det hele selv. Om sommeren er der mange mennesker, men 

det er udelukkende på grund af cafelivet. Desværre har mange cafeer tidligt lukket i weekenden, selv der er 
masser af gæster /folk i byen 

• Der er ikke lige noget som interesserer mig nok til at jeg bare vil være der 

• Der er ikke som sådan steder man kan være sammen medsine børn. Det eneste sted jeg kan udpege, det er 
biblioteket. 

• Vores Gågade er kelig 

• Der er mangler noget, det følges som en tom og død gang. Når man går mod imerco f.eks fra brugsen 

• Det virker lidt trist og uspændende at gå gennem gågaden, måske skal man åbne op for kørende trafik igen, 
evt. for elbiler, for at skabe mere liv og handel. 

• For torvet vil det bedste være at flytte Ymerbrønden til sin gamle plads, og plante flere træer. Det vil desuden 

give mere plads til café livet i sommer perioden, som er perioden hvor deres største indtægt er. 

• Det er møg kedligt og der er overfyldt med borde/bænke dårligt noget sted man kan gå uden og skal gå uden 

om borde, det er fuldstendigt umuligt og pakere hvis man har et ærinde i gågaden uden man skal gå den halve 

by igemmen og dette er ikke nemt med dårligt knæ 

• Torvet er besat af cafeer og parkerede biler. Mangler grønne beplantninger/træer. 

• Jeg synes det kan gøres bedre. Med flere bænke eller lignende siddepladser, grønt, mulighed for skygge ol. 

• Flere siddepladser med overdækning, som kan bruges i regn 

• Der er meget få mennesker i disse områder. 

• Igen: Miljøet er der; men kan ingenlunde kaldes attraktivt. Se mine kommentarer ovenfor for sammenhæng 

mellem havn og by 

• Der er meget liv om sommeren og dødt om vinteren. Flere butikker står tomme. Når der sker noget i Faaborg i 
en weekend lukket butikkerne tidligt 

• Specielt Torvet kan gøres mere attaktivt 

• Torvet og handelsgaderne virker alt for kolde og døde, mere grøn beplantning og små opholds oaser 

• Torvet er meget kedeligt, og kan gøres hyggeligere. 

• Gågaden er totalt død. Kommunen har allerede valgt at udflytte handlen til randområderne. internettet dræber 
resten. Omdan bymidten og gågaden til almene boliger i samarbejde med boligforeningerne, så undgår man, at 
det hele bliver dyre ferielejligheder kun for de rigeste i samfundet, og en totalt død by uden for feriesæsonen 

som det er nu. Området er perfekt til seniorlejligheder, og pensionistliv på biblioteker, museer osv. 

• Torvet er kedeligt. 

• Jeg synes, at det er ærgerligt, at gågaden om sommeren ligner et kommercielt tivoli med ophængte 

plastikdimser, anmassende tøjstativer og for mange varer på gaden, der forhindrer, at man oplever byens fine 

bygninger. 

• Synes det er trist at Ymerbrønden er gemt væk bag parasollerne 

• Jeg mener , at der er alt for mange border og parasoller på torvet , der skæmmer for vores berømte 

Ymerbrønd. Den burde flyttes ud midt på torvet, så alle har mulighed for at se den. 

• Mange tomme og lukkede butikker indbyder ikke til at opholde sig der. 

• Jeg mener at vores torv og handelsgade er for kedeligt - der er for lille et udbud af butikker og varer. 

• Byen mangler også atmosfære. Her kunne også være mere beplantning feks 

• Danmarks kedeligste torv 

• For lidt liv, for mange lukkede butikker. 
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• HAVN OG GÅGADE SKAL HÆNGE BEDRE SAMMEN OG SUMME MERE AF LIV OM FORÅR OG SOMMER 

• Biler skal helt væk fra bymidten. 

• tydeligere markering af hvor biler , cykler , gående må bevæge sig. flere bænke. 

• Der mangler noget for børn. Børnebio Legeland Caféer hvor der er mulighed for leg. Flere steder hvor du kan få 

en lækker friskbagt kage og kaffe 

• Kommer kun når der ikke er andre handelsmuligheder eksempel Matas boghandel 

• n 

• Det er bare kedeligt 

• Det ville være fint hvis biler ikke kommer på torvet Mere hygge på torvet eks bænke der ikke høre til caféer Ikke 

sorte parasoller Gerne musik men lige nu er det mega højt altså skrug ned. Gågaden er ok 

• Det er svært at gøre gågaden hyggelig, med den evige blæst fra vest (næppe noget Faaborg-Midtfyn Kommune 

formår at ændre). Gågade nærmest uddød i den østre del ned mod Faaborg Museum. Restauranter m.v. lider 
under den ublu konkurrence fra Foodtrucks (dårlig og fedtmættet mad) og øl, vin- og spiritusudsalg (drik hvad 

du kan for kr. 300). Det kan godt være det skaber (druk-) liv på Havnen, men Kommunen er med til at 
undergrave de restauranter, som forsøger at overleve her på helårsbasis. Hvis Ymerbrønden flyttes ville det live 

op, hvis den faktisk blev en brønd med springvand og lys på om natten! Og gerne allé beplantning med træer 
mod Adelgade. 

• Der er da Undskyld mig udtrykket ' røv kedeligt i og omkring gågaden og torvet. 

• Mere aktivitet i gågaden. Især i vintermånederne er byen "død". Kunne f.eks være boder på torvet i december. 
Er det urealistisk med en skøjtebane? Positivt at byen er flot pyntet op til Jul. 

• Torvets indretning giver ikke mulighed for, at man bare kan sidde og nyde bylivet, da det pt kun er indrettet for 
dem, der har lyst til / råd til at sætte sig ved en af caféerne. Desuden forhindrer ymerbrøndens placering midt 
inde i caféområdet besøgende i at se og fotografere denne. Der skal ikke kunne køre / parkere biler på Torvet, 
heller ikke på den del, hvor hotellet ligger. 

• Kedelig gågade 

• På torvet er der ingen steder man kan sæde ned uden at man skal købe noget, mere grønt og små steder der 
favnede en. lidt med eks hængekøjer ,og skulpture som børn kunne kravle på. Der er ingen steder på 

gågaden/torvet hvor det er sjovt for børn. Man kunne i gården hvor pigen med gyngen var lave noget sjovt for 
børn. bygge noget til halloween 

• Mangler liv. Tomme butikker 
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Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om Havneområdet tilbyder et 
attraktivt miljø at opholde sig i. Har du yderligere kommentarer? 

• nej. 

• Om sommeren er der mange dejlige aktiviteter på havnen, men trafikken på Havnegade forringer oplevelsen og 

skiller handelsgaderne og havnen ad. 

• der skal tages mere hensyn til bilismen 

• For megen biltrafik 

• Det er kun i sommerperioden der er liv på havnen, turistbåde og især de nye boder/spisesteder. Fint med vinter 
issvømning og afledte arrangementer. Fiskerbådene udgår efterhånden, fordi fiskene er væk. Undervisning i 
sejlads måske især for børn i den gamle havn, kunne skabe liv, måske tilknyttet slagterigrunden, optimisterne 

sejler jo ud hele året. De gamle træskibe skulle have en mere fremtrædende plads. 

• De gamle slagteribygninger burde nedrives. Der skulle etableres et grønt område med scene hvor der kunne 

afholdes koncerter og diverse legeområder til boldspil med mere. Der vil så kunne afholdes træf for folk med 

alle former for samlestykker og udstillinger af nye køretøjer og både. 

• Havneområdet ved slagteriet ser ganske forfærdeligt ud, der er intet der pryder der. Alle de vogne ved havnen 

pryder heller ikke, og kan godt forstå, at beboerne er utilfredse med den udsigt. 

• Der er mange der bruger det til at sted at drikke alkohol og ryge 

• Igen kun muligt at sætte sig hvis man enten har børn der vil på legeplads eller du skal have noget at spise 

• Havnen er total ødelagt om sommeren pga alle boderne. Hvorfor ikke samle dem på en af de store grønne 

områder i en slags hestevogns firkant som andre havne gør for ikke at ødelægge det for lokale beboere ved 

havnen. Det er ren voldtægt på boligernes værdi og ejernes udsigt til den gamle havn som de har betalt mange 

penge for at have. For ikke at tale om at dem der ejer boderne bare skummer fløden og tager indkomst fra de 

lokale helårs cafeer og restauranter, som må betale høje lejemål for deres virksomhed. Det er en skandale. Og I 
der sidder på kommunen burde skamme Jer at tillade noget sådant. Det er konkuranceforvridende 

• Om vinteren virker området dødt. Om sommeren reder fint . 

• I sommerhalvåret er det mere attraktivt. 

• Der er desværre kommet alt for mange boder på haven, det ødelægger vores flotte havn og ser grimt ud, når 
man går forbi, Kan de ikke flyttes lidt væk, så de ikke skæmmer så meget.Måske skal vi heller støtte de lokale 

lidt mere. 

• bazarer der udkonkurrerer foretninger i midtbyen sksber tivolisering 

• Som turist “ spis drik “ så er der plads på havnen “ og så hvad. !! 

• Stadepladserne på havnen trækker godt nok folk derned, men attraktivt at se på er det på ingen måde. Måske 

man skulle sætte en standard for hvordan staderne må se ud. Trappen i fik lavet fra Torvet og ned til havnen 

skulle man måske kigge på. Den er absolut ikke venlig at gå på. Gelænderet følger heller ikke hele trappe. Så 

det er nok heller ikke den vej turisterne vil bruge og ej heller gamle eller handicappede 

• Man skal få lavet noget ved den store plæne 

• Havneområdet: hvor der langs med havnen er opstillet café vogne om sommeren er bestemt ikke kønt og tager 
for meget plads. Det kunne evt. flyttes til slagteri grunden, og gøre by og havn mere luftig 

• Alle boder om sommeren skal flyttes væk fra p-pladser evt ud på det grønne område det er både grimt og se på 

fuldstening farligt folk går ude på kørebanen, Og det skal IKKE være til segne for bilister 

• Vi har ingen specielle ærinder på havnen. Planen om at flytte biblioteket til slagterhallen er skræmende! 

• Skræmmende grimme sommer-containere på havnen! 

• Det er en havn uden de store vingeslag 

• Trist, belagt og kedeligt udenfor turistsæsonen. Vi bor på Avernakø og havnen til færgen er bare ikke særlig 

spændende 

• Containerne skal væk fra havneområdet, det ligner en flygtningeby når man kommer til havneområdet. 
Beværtninger og spisesteder kan placeres ved slagterigrunden eller ved "havnebaren" 

• Se ovenstående 

• Bliver ødelagt om sommeren af alle de boder 

• For koldt og blæsende. Flere læsteder og hyggekroge mangler 
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• Havneområdet ligner helt ærligt en forfærdelig rodebunke og losseplads, hvor der ikke emmer af liv og hygge 

• Der mangler et parklignende udområde der omfavner familieudflugter og kulturoplevelser i det fri med frisk 

havluft og fugle skrig. Tillad lystfiskeri fra molerne og lad musikken fra kulturen være baggrundstæppe på en 

bynær fisketur. Det kan man på Spodsbjerg havn, hvorfor ikke også i Faaaborg? 

• Det er fint med boder og udeservering om sommeren, men der kunne godt stilles større krav til bodernes 

æstetik. 

• Jeg mener at , alle de sorte boder er en skændsel for havnemiljøet . De kan flyttes om mellem slagteri 
bygninger. 

• Der er et fantastiske liv om sommeren.. med boder lang havnemolen, det skal fastholdes.. Der mangler dog 

flere små”oaser” med bord- bænke .. hvor turister og øvrige gæster kan sidde og nyde den skønne hav udsigt. 

• Der mangler borde/bænke mange steder 

• Der sker intet på havnen om vinteren 

• Har svaret på dette spørgsmål 

• KIG PÅ ÅRHUS BYMIDTE TA DEN SOM INSPIRATION 

• Der skal mere aktivitet i området. 

• Slagteri bygningen burde rives ned det er den værste øjebæ i Faaborg 

• Havneområdet er præget af kedelig og dårlig arkitektur. Med fordel kunne man tænke naturen ind i området, 
men fx med plantning af træer, der med tiden kunne vokse sig store. Også langs med Havnegade kunne man 

plante store træer, der dels ville give skygge om sommeren, og om vinteren være med til at skabe et mere 

intimt miljø. På ydermolen ud mod Kulturhavnen kunne man også danne et parklignende område. Udsigten her 
fra er fantastisk, og kan man skabe noget liv i denne del af havnen får man også et flow af mennesker, der 
bevæger sig imellem de forskellige interesseområder: Marina, ydermole, Slagterigrund, bymidte. 

• jeg er træt af at se de der metal kasser pop op cafer langs havnekajen 

• Der er intet for børn udover en lille legeplads 

• Mere aktivitet. Boder med gamle remedier til træskib, hvor man viser det gamle håndværk a la åbent værksted. 
Salgsboder om sommeren er rigtig fint - men kan de flyttes om på det åbne areal mellem Fiskebutikken og det 
gamle slagteri? Vil også øge antal parkeringspladser. 

• Havneområder ser træt ud 

• Der mangler sammenhæng i havneområdet. Som gæst virker det lidt rodet. 
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Hvilket ærinde havde du på biblioteket? 
Sæt gerne flere kryds - Andet, angiv: 

• Brugte computer og printer 

• Jeg udstiller mine tegninger fra en bog om vikinger 

• Kopiering 

• Jeg arbejder delvist på Faaborg Bibliotek 

• Brug af børneområdet med børnebørn 

• med mit barnebarn i børne afd. 

• Jeg elsker et gå på biblioteket og nyd den med mange bøger og dejlig lys 

• Fotokopi 

• Læste avis 

• Printe 

• Kopiering 

• Lån af kopimaskine, samt tilmeldelse til bogreolen 

• ventetid 

• Noget 

• Fotokopier 

• Brug af pc og print 

• Brug af pc og printer 

• Se på bøger og brochurer, kort mm 

• Læser aviser og blade 

• Møde med gratis advokat 

• Printe 

• Arbejder der 

• kopiering 

• læst magasin 

• Jeg kom for at læse aviser og tidsskrifter 

• med barnebarn 
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Har du et forslag til aktiviteter/arrangementer som kan få dig til at bruge biblioteket 
oftere og/eller forlænge dit ophold på biblioteket? 

• Nej 

• Vi kører til ringe bibliotek 

• Fællessang 

• Nej, 

• Nej 

• nej 

• Fredagsjazz Flere hyggelige kroge hvor man må drikke en kop varm Lektiecafé der indbyder til fordybelse og 

samtale Større udvalg af bøger/magasiner- f.eks. engelske, engelske mangaer, udenlandske 

håndarbejdsmagasiner/bøger Bedre skiltning/illustrering af hvor jeg finder mine bøger Lydbogszone med 

café/krea/hængekøje/sækkepuder 

• foredrag og musik 

• Et større område for børn, hvor man som forældre kan drikke kaffe og mødes med andre forældre. Flere 

aktiviteter for børn i weekenden. 

• Jeg syntes vi har et godt bibliotek og jeg kan ikke forstå hvorfor det skal flyttes 

• Kunne bibliotek ikke også blive centrum for borgersefvice 

• Foredrag om aftenen 

• Scienceaktiviteter for mine børn i indskolingsalderen. Vi mangler generelt nogle science-aktivitet lokalt, hvor vi i 
øjeblikket kører til Odense eller Svendborg for dette. 

• Nej 

• Flyt biblioteket ned i byen så man husker det 

• det er rigtigt godt som det er 

• Der skal indkøbes langt flere bøger. Jeg tror at de fleste havner i Ringe. Personalet er som altid meget 
hjælpsomme. Min hustru ogf jeg kommer der kun for at låne bøger. 

• nej 

• Vi er nyligt tilflyttet og er ikke opmærksom på eksisterende tilbud på biblioteket. 

• Nej ikke rigtigt. Han ingen interesse i at tage på bibliotek. 

• ingen særlige forslag 

• nej 

• Jeg er tilfreds med biblioteket 

• Nej... 

• Flere foredrag, og mere oplysning om hvornår de er der. 

• . 

• Jeg elsker at bruge byen om sommeren, hvor der et skønt og livligt havnemiljø. Udvid gerne boderne om 

sommeren 

• Jeg har ikke manglet læsestof. Har fået bøger i gave . 

• Jeg er meget tilfreds med det bibliotek vi har. Både mit barnebarn på 9 og jeg nyder og komme der. 

• En uge. En ugentlige market på trafikfrie områder hved havnen 

• Foredrag i lighed med de i Faaborg Kirke afholdte 

• Foredrag eftermiddag 

• der skal være stille; ikke en masse uro 

• Biblioteket skal ligge mere centralt i bymidten! Vi skal gøre alt for at biblioteket kan bruges af flere uden bil. 

• jeg er medlem af mofibo, hører rigtig mange bøger. Da mofibo ikke var der, kom jeg meget på biblioteket. Jeg 

har desværre ikke noget forslag lige her og nu 

• At man holder fingerne væk fra der hvor det er,dat der både er parkering amt apotek 

• Måske flere spændende foredrag af forfattere 

• Jeg er meget glad for vores bibliotek og har altid brugt det meget. 

• Nej 

• Rejsefordrag, udstillinger af private samlinger. Mere oplysning til borgere om arrangementer. 
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• Foredrag af personligheder Musik 

• . 

• Ikke umiddelbart..... Men det vil være en god idé at advokatvagten er mere tilstede på bibliotektet, end blot 1 

gang om måneden. 

• Nej 

• Brætspilscaféer, café område, udendørsområde hvor man kan sidde og læse 

• Foredrag og fx Folkeuniversitets-forelæsninger 

• Børneteater eller workshops 

• Foredrag , kreativitet 

• Ikke på nuværende . 

• Kurser i brug af iPad 

• Jeg bruger ereolen hver dag, så kommer ikke til at bruge det fysisk 

• Nej, jeg bruger det ikke 

• ikke umiddelbart 

• Gode foredrag 

• Nej ikke lige nu 

• Offentlige info arrangementet 

• har aldrig været der 

• Jeg benytter bibliotek i Brobyværk da jeg bor her 

• Har brugt biblioteket en del, før jeg fik Mofibo. Så det vil være foredrag (rejser, filosofi, historie, samfundsdebat, 
spirituelle temaer etc.), strikkeklub, smalle film, vise-aftener, forfattermøder o.lign., der vil kunne trække mig på 

biblioteket. 

• Det ville være dejligt med flere forfatterforedrag i Faaborg, så jeg ikke behøver køre til Ringe bibliotek. 

• nej 

• Ikke umiddelbart 

• Biblioteket ville egne sig godt til foredrag. 

• At der var steder at arbejde som ikke bare er midt i de ældre menneskers samtaleområde. Internettet er også 

ikke noget jeg lige kan få adgang til/kører langsomt, og gør derfor at jeg fx ikke kan skrive mine opgaver der 

• Jeg bruger det online 

• Nej 

• Hyggeligt cafe/læsemiljø 

• Ok 

• Kurser mobiltelefon edb etc 

• F.eks. flere foredrag, - evt. om sund kost for alle, men også især for hjertepatienter og diabetikere. 

• Flere spændene foredrag på Faaborg bibliotek. 

• Foredrag - musik/koncert - kunstudstilling/måske en væg hvor lokale kunster kunne udstille 1 uge af gangen 

• Forfatter talks om samfunds relevante emner. Hvor bevæger vi os hen som samfund? Hvordan kan vi skabe 

strukturer til glæde for alle i fremtiden? Hvordan kan vi få alle menneskers potentiale i spil? 

• Nej 

• har i mit voksenliv ikke brugt biblioteker ret meget 

• Generelt synes jeg biblio er godt, men flere arr. med forfattere og musik arr. også til børn vil være ønskeligt 

• Blive hjulpet lidt bedre, når man har behov. 

• Jeg læser, høre, at aktiviteter/arrangementer på biblioteket er OK 

• Fx foredrag 

• Bruger det ikke 

• Nej 

• Læser ikk men mine børnebørn gør 

• får bøger leveret 1 gang om måneden. Uundværligt for mig. 

• Musik og foredrag 

• nej 

• foredrag og el. intimkoncerter 
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• Føre tiden vi kunne låne biblioteket med selvbetjening og sider i weekenden, jeg nyd den i ro mellem mange 

dejlige bøger 

• Jeg synes biblioteket er ok, forstår ikke det skal flyttes ned i den håbløse Tulip bygning. 

• forfatter arrangementer 

• forfatter besøg formidling debatter 

• Nej 

• Jeg kommer ikke på biblioteket da jeg glemmer at få afleveret de bøger jeg låner. Det har intet med biblioteket 
at gøre, jeg har bare ikke råd til at skulle betale for rykkere når jeg glemmer at få afleveret det lånte materiale. 

• nej 

• Flere oplysende foredrag 

• Højtlæsning for børn 

• Bruger det en gang om ugen helt tilfreds med de muligheder biblioteket gir og beliggenheden er perfekt 

• Det er fuldstændig håbløst at flytte biblioteket ned til havnen 

• Nej. Der er fint udbud af foredrag og andet på biblioteket. Jeg har bare ikke mulighed for/ tid til at deltage i så 

mange af dem . 

• Jeg er ikke bruger af biblioteket, derfor ingen forslag 

• Arbejdende værksted, så der ikke kun er udstillinger i glasmontrene Kortere kurser - til hjælp ved 

computerprogrammer, opslagsværk, søgninger ved slægtsforskning, hvordan man finder de rette steder at 
søge på borger.dk, sådan hjælp til hverdagens opgaver på nettet. 

• Нет 

• Ikke umiddelbart 

• VR teknologi 

• Nej 

• Nej 

• Jeg bruger ikke biblioteket 

• Nej det er ok 

• Små koncerter og gode foredrag 

• Nej er ikke god til at læse så meget. 

• Flere foredrag 

• Nej. Jeg ser ikke biblioteket som et sted for arrangementer (og de er irriterende for andre besøgende) 

• Nej 

• ? 

• Er godt tilfreds med det aktuelle udbud 

• Forlæsninger, bogklubber, flere aktiviteter for børn. Bytte bog dag. 

• Nej det ved jeg ikke 

• Mere hyggelige og hjemlige lokaler. Tilbud om varme og kolde drikke og lidt snacks. 

• Spændende foredrag måske eller samtale café 

• Forfattertalks 

• Egentlig ikke. Men biblioteket og personalet er helt fantastisk, som det er. Egentlig ingen grund til den 

planlagte udflytning. 

• Oplæsning / historiefortælling for voksne. Forskellige udstillinger 

• Når jeg kommer forbi biblioteket har jeg som regel min hund med. 

• at dwt bliver liggende fremfor vilde planer om at flytte tl havneområdet 

• Nej 

• flere foredrag med forfatter 

• nej 

• Nej. Læser nye bøger eller fra Genbrugsbutik. 

• Nej 

• Tror nok det skyldes der kun er åbent når jeg er på arbejde 

• Nej, jeg køber de bøger, jeg ønsker atlæse 

• Det skyldes at jeg sel v har mange bøger at læse.. Der mangler en litteraturkreds. 
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• Nej 

• Interessante foredrag, til eksempel. 

• Sprog Cafe 

• De var synlige på Facebook, så jeg kom i tanke om de er der. Lave ordblinde event. 

• nej 

• nej det har jeg ikke 

• Flere foredragsholdere, men lokalerne er for små. 

• Ville gerne have to nye kunde PC'ere 

• Flere arrangementer i form af foredrag m.m. evt 

• nej 

• xxxx 

• Nej 

• Nej. Jeg kommer for at låne og aflevere bøger. 

• Nej 

• Netværks arrangementer kunne godt afholdes der. feks. Faaborg ØH netværk. 

• Måske nogle interessante foredrag 

• Jeg læser altid dagens avis , når jeg er på biblioteket. Jeg er godt tilfreds , og bruger biblioteket meget. 

• Mere information om evt. aktiviteter. Børnefamilier ville elske ulvetimen, og deres børn fik læst bøger.... Men 

jeg fik det at vide gennem en bekendt, som havde det fra en helt tredje. Derudover kunne man måske holde en 

form for lektiecafe for de unge. Det kan måske være svært at få hjælpe lektierne i hjemmet, og det er ikke altid 

skolerne kan tilbyde det. 

• Nej bruger det når min dreng ønsker det. 

• Oplysning som oplysningsforbund (aof/for osv) Gerne folkeuniversitet gerne sprogkursus, helst gratis/ low 

cost I et andet rum måske danseskole eller bare mødes om fællesdans som tango osv. 

• Har ikke rigtig haft tid til at følge med i hvad arrangementer der er. Vil følge mere med i hvad der foregår. 

• Bogmesser, boganbefalinger (måske til forskellige aldersgrupper/genrer 

• Ja måske med Fordrag 

• Nej det fint nok som det er 

• foredragsvirksomhed 

• Nej. Aktiviteterne er fine. 

• Brugte det da det lå i herregårdcenter. Før corona 

• Biblioteket burde ligge i bycentrum... 

• Evt foredrag 

• Nej 

• Gerne flere aktiviteter, i lighed med det de har i Ringe 

• støre indendørs legeplads til børne, minigolf eller lig. 

• Foredrag med spændende forfattere 

• Lav en café og en musikscene inde i biblioteket….vær lidt mere “fræk” og udfarende. Lav endnu en indgang 

direkte fra parkeringspladsen. 

• Der er nogle fine foredrag måske kunne man også have nogle kurser f.eks. Foto 

• Læser ikke bøger 

• Nej det er nået være lort brug pladsen til noget andet 

• Det virker fint for mig 

• Jeg kommer ikke på biblioteket. 

• evt. foredrag eller koncerter 

• er ikke intreseret 

• En evt bedre placering…. I gågaden måske! 

• Foredrag m. Fx. Skuespillere fra badehotellet eller andre kendte personligheder, indenfor 
underholdningsbranchen. Politikere ingen interesse, i denne sammenhæng! 

• Foredrag for voksne 

• Jeg låner rimelig mange bøger samt deltager i arrangementer, der er interessante for mig. Jeg er i øvrigt glad 
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for bibliotekets nuværende placering med dejlig udsigt over Sundet. 

• Evt. mødested med cafe 

• Nej 

• Men det flytter jo? 

• Nej 

• Nej jeg kommer der aldrig. 

• flere gode foredrag der er spændende. 

• Computer 

• Nej 

• nej 

• Gode foredrag. 

• Føler der er flere aktiviteter på Ringe bibliotek — -.aktiviteterne er ikke ligeligt fordelt. 

• Spændende foredrag måske 

• jeg er godt tilfreds med biblioteket . Har været til forskellige foredrag der. 

• Foredrag, musik, fælles sang 

• Er tilflytter så kender ikke Fåborg så godt endnu. Men håber at man kan købe is ved havnen til sommer 

• Måske nogle foredrag - gerne faglig funderet. Jeg har ikke kigget om I har det i forvejen. Biblotek et er et dejligt 
sted at komme. Det er også genialt at man kan brevstemme der. Servicen er i top 

• nej ikke lige nu og her. 

• Nej 

• Jeg hører lydbøger 

• Arrangementer for vores børns aldersgruppe. 9-15 år. Hvis de overtog opgaven med videnskabelig formidling 

der gik i selv med nedlæggelsen af Faaborg Folkeuniversitet og deres arrangementer. 

• Nej 

• Foredrag 

• Nej 

• det er hyggeligt at man kan få en kop varm cacao 

• Nej 

• Se at få laver sikring mod stormflod - det kommer og det koster kassen hvis ikke man er ude med rettidig 

omhu. 

• Flere aktiviteter for børn at man kan få en kop kaffe 

• Find en anden placering af biblioteket. Ligger helt skørt i forhold til alle de andre kulturudbud i byen. Det burde 

ligge i forbindelse eller tæt på havne/ banegårdspladsen området. Eller ligge på torvet i den gamle 

Sparekassen faaborg. 

• Foredrag 

• ingen ide............jeg er et andet sted i livet i øjeblikket, hvor biblioteket ikke er med 

• Nej 

• Nej 

• Kommer stort set aldrig på biblioteket, Syntes aktiviteter og arrangementer skal holdes udenfor biblioteks regi 

• ingen forslag 

• Hvad med at invitere til temadage. Fx noget om: jagt, sport, veterankøretøjer, håndarbejde. keramik, 
husflid/sløjd osv. Inviter folk fra foreningslivet ind til udstillinger, og så kan biblioteket vise bogmaterialer frem 

om emnerne også. 

• Vi taler om det - så jeg skal bare i gang 

• Nej, det opfylder alt, hvad jeg skal bruge. Kom tidligere med børnebørn, børneafdelingen er unik. 

• Mere ro 

• Nej 

• Spændende foredrag, måske noget musik. 

• Jeg har ikke bemærket, hvilke arrangementer der er. Hvor bliver det slået op? Mange forskellige arrangementer 
kunne få mig i tale.... fx børneteater eller lignende i ferierne. 

• Ja: lav et fedt, originalt tænkt bibliotek på havnen! 
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• Nej 

• Bedre legeområde til børn . 

• Nej 

• Ved ikke 

• Færre larmende unger 

• Nej 

• Annoncering forud i fysiske medier, f.eks. "Det rigtige Faaborg", der runddeles i nærområdet. 

• Gerne flere foredrag 

• mindre koncerter evt akustiske. 

• Nej synes de gør det rigtig godt. 

• Ved ikke 

• Koncerter, også for børn. 

• større synlighed 

• nej 

• sprogkursus og foredrag 

• Nej 

• FOREDRAG, TEMA AFTENER 

• Behovet har ikke været der, men mener det skal blive liggende i Herregårdscentret 

• Nej. 

• Ikke lige nu 

• nej 

• Det ligger lidt afsides, en cafe i lighed med SOZE ville befordre oplevelsen!! 

• Børneteater - mere af det :) 

• …. 

• Flere arrangementer for større børn. Pre-teens er rigtig svære at få logget med derind. Der er hård konkurrence 

fra skærmene. 

• Nej 

• nej 

• Flere timer i døgnet 

• Foredrag 

• Biblioteket er placeret for langt fra bymidten, og for besværlig at besøge når man er til fods ... 

• Gratis foredrag, læseklub, skrivekursus (gerne gratis eller billigt), digteklub (hvor man klipper og klistrer ord 

sammen i kolager). 

• jeg kom tidligere til foredrag. 

• nej 

• nej 

• Lige nu har jeg ingen behov/ønsker 

• nej 

• Litteratursnakke 

• Nej 

• Børnebio 

• nej 

• Måske diskutionspanel af af forskellige emner. Bøger, politik etc 

• ne 

• Nej 

• Desværre nej 

• Flere foredrag. 

• Nej 

• Jeg læser ikke bøger. 

• Når biblioteket bliver flyttet til Slagteribygningen håber jeg, at der kommer et stort mødelokale, således vi i 
Formiddagshøjskolen kan blive flyttet derned i stedet for at have til huse i Det gamle bibliotek i Grønnegade. Vi 
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kan ganske simpelt ikke være der og fik at vide i går, at der var 22 på venteliste - og det er grundet 
pladsmangel. 

• nej 

• Nej 

• Næææ men jeg ved mange borgere er godt tilfreds. Det fungere fint 

• Hverken eller 

• nej 

• Bruger e-reolen 

• nej 

• Det er fint. som det er :-) Nuværende beliggenhed i top! 

• Flere arrangementer på Faaborg. Mange af arrangementerne foregår på Ringe Bibliotek, foredrag, større 

kunstudstillinger. Det udtynder Faaborg bibliotek. 

• Ja, ideen med at flytte det ned på havnen er udmærket (husk at få nye terrændæk m.v. hævet så meget, at det 
kan tåle noget oversvømmelse ved storm/højvande. Voigts Gaard (det store ubenyttede pakhus) ville også 

være et udmærket sted til et nyt bibliotek. 

• nej 

• Nej... 

• Nej 

• Vil gerne besøge det, men har pt ikke tiden. 

• Flere foredrag 

• foredrag gerne i samarbejde med folkeuniversitete eller dag højskolen 

• Jeg synes, det er synd, hvis biblioteket "bare" bliver et rum for events/arrangementer. Biblioteket er i sig selv et 
unikt tilbud, og bør understøttes i at levere god litteraturformidling, samt være et trygt samlingssted for alle 

målgrupper. Jeg er bange for, at et stort fokus fra aktiviteter og arrangementer på biblioteket fjerner fokus fra 

stedets kerneopgave. 

• Nej 

• Nej 

• Nej 

• jeg ønsker kørestol til rådighed. jeg ønsker flere bænke. jeg ønsker el kørestol til rådighed og mulighed for at 
oplade. jeg ønsker færre trappetrin og bedre mulighed for at komme rundt. 

• Jeg er godt tilfreds med forholdene 

• nej 

• nej 

• Nej. Biblioteket burde blive hvor det er. 

• Nej jeg bruger ikke biblioteket. 

• Nej 

• læsegruppe og debataften. evt læse højt for børn dukke Theater for børn 

• Spændende foredrag om rejser, foredrag fra kriminalreportere osv. gerne om aftenen 

• Det er fint som det er og det ligger godt når jeg bruger det 

• Hvis det bliver liggende hvor det nu, vil jeg helt sikkert benytte det mere, end hvis det bliver flyttet. 

• Foredrag/koncerter 

• Læsegrupper / foredrag 
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	Aflevering af barn i daginstitution 

	• 
	• 
	postshop 

	• 
	• 
	Møde 

	• 
	• 
	Båd ved havnen 

	• 
	• 
	Bor i byen 

	• 
	• 
	Gåtur i byen 

	• 
	• 
	Renseri 



	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om der er en god sammenhæng mellem havneområdet, torvet og handelsgaderne (gågaden) i Faaborg by. Har du yderligere kommentarer? 
	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om der er en god sammenhæng mellem havneområdet, torvet og handelsgaderne (gågaden) i Faaborg by. Har du yderligere kommentarer? 
	• 
	• 
	• 
	Dårlig for bilister 

	• 
	• 
	Det skal være muligt at køre til og parkere i bymidten 

	• 
	• 
	Det kunne på en eller anden måde gøres tydeligere - sammenhængen mellem torvet og havnen - evt. planter parasoller - lys et eller andet der skabte en "vej" der var synlig mellem stederne 
	-


	• 
	• 
	Man bliver ikke "inviteret" ind i bymidten fra havneområdet - husrækkerne ligger (meget naturligt)som en "mur" mod vandet. Der er er ingen visuel forbindelse. 

	• 
	• 
	elendig parkering handikappede 

	• 
	• 
	Bør flettes mere sammen, evt. med noget kanal. 

	• 
	• 
	Med nogle gode parkeringspladser i kanten af byen kunne bymitten holdes bilfri, 

	• 
	• 
	Dårligt for folk i kørestol eller med roulator 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	For meget biltrafik 

	• 
	• 
	Det er ikke naturligt at gå mod havnen, hvis du parkere ved Superbrusen og går i gågaden 

	• 
	• 
	savner boderne på Torvet til jul - Tulip bygningens julemarked virker ikke ret hyggeligt/ larmer/ for mange mennesker/ ingen “ rigtig” julestemning. Torvet har mere potentiale for hygge / juletræssalg/ hestevogn/ mv. I gamle dage var der øko marked og meget mere liv på Torvet / pottemager / pølsevogn etc. Hvis der lå en stor dagligvarebutik med gennemgang fra gågaden og ud til havneområdet ville det skabe mere daglig forbindelse. Den gl. banegård må også kunne komme i spil med noget vi og turisterne mangler

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Kørsel med kørestol fra tovet til haven er meget ujævn. Kunne man lægge en række. Af de samme granitfliser som i gågaden. Der ned man kunne kører på. 

	• 
	• 
	Der er ikke plads til fodgængere fra havnen og op til midtbyen Mangler gå markering og fodgængerfelt 

	• 
	• 
	Der kunne skiltes mere med, hvad man kan finde i midtbyen, når man befinder sig på havnen. 

	• 
	• 
	Sammenhængen mellem de to områder kunne godt gøres mere tydelig. En rød tråd mellem de to områder kunne måske være i form af en belægning/sti, der viser, hvilke veje der fører op til torvet. Plantekasser/krukker og hyggelige opstillinger (f.eks. til jul i form af halmballer og juletræer) giver en rød tråd i gågaden. Kunne denne føres videre ned til havneområdet? 

	• 
	• 
	Der er måske gode muligheder for at gå fra havnen til torvet, men det er ikke skiltet godt nok. 

	• 
	• 
	Det er kun om sommeren det er sammenhængende i vinter månederne total usammenhængende 

	• 
	• 
	synes boderne på havnefronten skal væk det tager gæster / turister væk fra bymidtens faciliteter 

	• 
	• 
	faaborg er ikke stor nok til 3 handelssteder 

	• 
	• 
	Virker som meget adskilte områder 

	• 
	• 
	Hvorfor skal jeg gå fra havn til gågaden/torvet?? og omvendt Ingen oplysninger om hvad og hvorfor. 

	• 
	• 
	gæster udefra kan ikke finde bymidten 

	• 
	• 
	Jeg syntes der mangler en rød tråd der binder byen sammen. Jeg arbejder i midtbyen, og føler livet er en cirkel rundt om byen. 

	• 
	• 
	Jeg synes de 2 områder bliver afskåret fra hinanden pga af trafikken i Havnegade. I min optik ville det være godt at lukke stykket fra Det Hvide Pakhus og hen til slagterigrunden for trafik. Om ikke andet så i sommerperioden. Måske kunne man også gøre et eller andet for området mellem Det Hvide Pakhus og havnebassinet. Der er et fin lille "torv" 

	• 
	• 
	det skal flettes mere sammen 

	• 
	• 
	Det er 2 steder, det ville være fint at der kunne handles mellem havnen og gågaden 

	• 
	• 
	De nye “stærekasser” skæmmer på havnen og virker som en afskærmning mellem by og havneområde. 

	• 
	• 
	Det er ikke nemt og komme frem via bil og ingen p-pladser 

	• 
	• 
	Spise og udskænkningssteder på havnen dræber restaurations branchen i byen! 

	• 
	• 
	Der er ikke en umiddelbar sammenhæng. Der bliver henvist til Torvet, men det er ikke indbydende og hurtigt at komme dertil og der henvises ikke til aktiviteterne de respektive steder (Torvet/Havnen) 

	• 
	• 
	De små gader mellem bymidten og havneområdet er både for biler og fodgængere og det er usikkert. 

	• 
	• 
	Optimerer adgangs vejen for dårligt gående, kørestol. Kørespor uden brosten Åbne op for et kik til havnen 

	• 
	• 
	Smalle gader Dårlig trappe 

	• 
	• 
	Sammenhængen findes, med den er langt fra "god". Idéer: Bedre vedligeholdelse af huse Et "strøg", der visuelt OG funktionelt adskiller sig alm gader 

	• 
	• 
	Gaderne bør indbyde til mere trafik mellem havn og bymidte 

	• 
	• 
	de gamle brobelagte gader er smukke, med for ældre og alt på hjul er det ikke perfekt. Gangstien op i gennem haven er smuk, men det er de færreste som kan gå på trinene og skiltning til denne vej er dårlig, ellers en smuk løsning 

	• 
	• 
	større synlighed for sammenhængen mellem torv og havneområde, samt bedre adgangs muligheder, som skal være indbydende 

	• 
	• 
	Mine meget gamle forældre på Færgevej fortæller om vanskeligheder med at benytte rollator i bymiljøet. 

	• 
	• 
	Et område med farverig, Faaborgrelevant streetart ved passagen fra havnekajboderne og op mod Holkegade/Den Voigtske Gaard og resten af bymidten ville være fantastisk. Både som fartdæmpende foranstaltning og som kunstnerisk udsmykning af byen. Samme kunne være relevant ved passagen fra Det Hvide Pakhus og op mod Strandgade. 

	• 
	• 
	Særligt om sommeren er det svært at komme sikkert over vejen mellem havn og by. 

	• 
	• 
	Der er lukket for meget af mellem byen og havnen 

	• 
	• 
	Havneområder er ikke specielt hyggeligt. Der mangler atmosfære. Beplantning, evt. Lidt forretninger og cafe nede på selve havnen, så man har lyst til at være der. Områder hvor man kan sidde 

	• 
	• 
	FOR FÅ GODE BUTIKER 

	• 
	• 
	Der mangler bedre forhold for de gående. 

	• 
	• 
	Jeg synes bilerne skal væk fra midtbyen, i videst mulig omfang!!! Både på en del af vejen, der deler havnen og byen og oppe på Mellemgade / Torvet/ Vestergade 

	• 
	• 
	Havnegade adskiller ret tydeligt Havneområdet og bymidten omkring Torvet og gågaden. Og Havnegade kan, i perioder, være ret trafikeret. 

	• 
	• 
	Hvis du ikke kender byen, kam det være svært at finde gågaden. 

	• 
	• 
	Potentialet mellem havn og gågaden eller torvet er ikke godt nok udnyttet. Der bør fokuseres på et bedre sammenspil. Placering af madboder langs havnekajen ødelægger havnemiljøet og den maritime udsigt. Boder bør flyttes ud på Munkholmen. 

	• 
	• 
	Det er oplagt for turister at opholde sig omkring havneområdet, hvor man også kan få ALT : mad, drikke og miljø. Det er måske årsag til, at der ikke er grund til at bevæge sig op i byen. Hvis de handlende oppe i byen skal have mere ud af turisterne (bedre overlevelse), er det vigtigt at bevare Fåborgs hyggelige miljø, men også at der er et behov for at bevæge sig derop. 

	• 
	• 
	Langt for handicappede 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	I Strandgade er det lidt utrygt med trafikken, når man færdes til fods. Trappen der er etableret fra Adelgade er udemærket, så længe man ikke er gangbesværet. 

	• 
	• 
	En mulighed kunne være at bruge Adelgade 2 som en mere synlig "adgangsvej" mellem Torvet og Havnen. Få samtidig mulighed for servering, i haven Adelgade 2, så der er en sammenhæng og et "kig" til Torvet og Havnen. 

	• 
	• 
	Fodgænger- overgange mangler mellem henholdsvis Strandgade, Holkegade, Nygade og havneområdet. Visse bilister og knallertbøller kører hensynsløst ved havnearealet. 

	• 
	• 
	Der behøver som sådan heller ikke at være et sammenhæng mellem torvet og havnen. Men afstanden fra det ene til det andet er ikke optimal for gang besværede. 

	• 
	• 
	Det kan laves mere spændende.. 

	• 
	• 
	Der mangler åbenhed mellem handelsgaderne/Torvet og havneområdet. Der er tæt bebyggelse i Torvegade, Østergade og Adelgade med meget lidt indsigt/udsigt til havnerådet. 

	• 
	• 
	Byen virker tom trist og modløs på denne årstid selvom der er flere gode steder er der også meget der er 


	lukket. 

	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om det er trygt at bevæge sig rundt til fods/på cykel i Faaborg by. Har du yderligere kommentarer? 
	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om det er trygt at bevæge sig rundt til fods/på cykel i Faaborg by. Har du yderligere kommentarer? 
	• 
	• 
	• 
	Det kan til tider være irriterende at biler må køre i gågaden, særligt hvis man går med sit barn. Torvet bruges som vendeplads og det gør bymidten mindre attraktiv. 

	• 
	• 
	Gågade er delvis med biltrafik 

	• 
	• 
	Der er mange biler, og knallerter. Man skal hele tiden holde sine børn i hånden og se sig for selvom man er på torvet/gågaden. Jeg ville personligt gerne parkerer længere væk, hvis bymidten var mere fredfyldt. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Alt for megen biltrafik 

	• 
	• 
	Især Klostergade og omkring kirken kan det være usikkert på cykel 

	• 
	• 
	Der er mange biler, store veje, og ikke særlig gode oversigtsforhold. 

	• 
	• 
	der burde være cykelstier og gågaderne uden biler 

	• 
	• 
	Som cyklist er det presset ind imellem..... som ved havnekajen om sommeren 

	• 
	• 
	Brostenene er en udfordring for cyklister, og fodgængere, specielt de ældre. 

	• 
	• 
	De pokkers brosten, de gør det svært for en handicappet at komme rundt, samtidig er det svært at finde en handicap p-plads relativt tæt på byen. Så jeg kommer sjældent til byen om sommeren. 

	• 
	• 
	Det bliver cyklet meget i gågade.. Og der bliver cyklet stærkt 

	• 
	• 
	Det er ikke trygt at bevæge sig rundt i Mellemgade, den burde være permanent gågade. Og blive integreret med torvet, ved beplantning, udsmykning, væremiljø og lignende. 

	• 
	• 
	Gågaden burde udvides 

	• 
	• 
	Det er ærgerligt at man skal være bare for at blive kørt ned på gågaden af biler og cykler, der er alt for mange biler i bymidten. 

	• 
	• 
	Måske skulle de gående / cyklende være lidt mere adskilt fra bilerne. Helst ved fortove / cykelstier 

	• 
	• 
	Der er ikke særlig handicap venligt, for dårligt gående. Mange bro sten, mega smukt er det. Men farligt for en der hår dårligt. 

	• 
	• 
	I En del af byen er tilladt kørsel med bil - fra Strandgade til Grønnegade. Ikke godt for gående/cyklister. 

	• 
	• 
	man mangler politi i byen der er for meget ulovlig knallertkørsel i bymidten 

	• 
	• 
	Jeg bliver utryg når der køre biler i gå områderne 

	• 
	• 
	At det er tilladt for biler at køre i gågaden gør det mere usikkert med små børn 

	• 
	• 
	For lidt plads til alle trafikanter herunder både biler cykler og fodgængere 

	• 
	• 
	Mener ikke Faaborg er godt nok optimeret til personer på cykel, samt vej stykket mellem museet og gågaden burde være tydeligt markeret da folk der kommer fra museet og går igennem porten skal have hovedet ud på vejen agtigt for at se om der kommer biler og bilerne køre ikke altid en fornuftig hastighed. 

	• 
	• 
	Biler i gågaden!!!!!!! Der er rigeligt med p-pladser i områderne op til gågaderne. Det er blot en vanesag. Tag f.eks. Odense/Kongensgade som eksempel. 

	• 
	• 
	Der er bil trafik midt i Fåborg Midtby, hvilket gør livet utrygt, ingen biltrafik i bymidten 

	• 
	• 
	Tør ikke cykle i Vestergade, Mellemgade og Grønnegade. 

	• 
	• 
	Det er meget tid der er ved at være sammenstød med cykler og bil, i krydset ved Vestergade - Mellemgade. 

	• 
	• 
	Der bliver kørt for stærkt på de mindre veje (Engvej, Kildetoften, osv. ) Der mangler oplagte parkeringsmuligheder langs vejene - eventuelt opmærkede p-båse i forlængelse af chikaner (træer, bede, buske). 

	• 
	• 
	Der er en flok unge mennesker på tunede knallerter der hærger gågaden 

	• 
	• 
	For mange cyklister i gågaden 

	• 
	• 
	Biler og cyklister,knallerter har meget ligt respekt for fodgænger. Der bør sættes cikader op også i Grønnegade der også er gågade zone 

	• 
	• 
	Bilerne ud af midtbyen ville være en god ide 

	• 
	• 
	Området omkring Torvet og Adelgade ved siden af Torvet er åbent for biler. Dette gør, at man skal være ekstra opmærksom, og blandt andet ikke kan lade mindre børn gå alene uden opsigt. Dette gælder særligt i området fra Mellemgade og ned til Torvet, hvor oversigtsmuligheder er dårlige for både bilister og gående. 

	• 
	• 
	Sidst jeg i gågaden, var mange køretøjer (knallerter, cykler, handicapscooter og enkelte leveringsbiler) og de 


	holdt ikke stille. Alle andre steder i byen fungerer det rimeligt. 
	holdt ikke stille. Alle andre steder i byen fungerer det rimeligt. 
	holdt ikke stille. Alle andre steder i byen fungerer det rimeligt. 

	• 
	• 
	ønske om flere fodgængerfelter. tvivl om hvor bilister, cyklister ,fodgængere skal placere sig i gågaden og på 

	TR
	torvet. 

	• 
	• 
	alle cykler skal væk fra gågaden og alle hunde skal føres i fast snor og ikke i 5 line så man ikke falder 

	• 
	• 
	Syntes at den førtste del af Mellemgade fra det gamle apotek til Grønnegade skulle blive til gågade, da man 

	TR
	ofte er ved at komme i klemme mellem biler der kommer fra begge retninger. 

	TR
	Kunne blive så rart med nogle bænke og så kun et par handikap p. pladser 

	• 
	• 
	Man skal som gående hele tiden tage sig i agt for både biler og cyklister. 

	• 
	• 
	Biler kører blandt gående og Havnegade overgangen er højrisikozone 



	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om der er etableret gode forbindelser for gående mellem Torvet og havneområdet. Har du yderligere kommentarer? 
	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om der er etableret gode forbindelser for gående mellem Torvet og havneområdet. Har du yderligere kommentarer? 
	• 
	• 
	• 
	Ud over de gader, der har været der hele tiden, er der en slags trappe/sti, der er umulig at forcere, hvis man er gangbesværet. 

	• 
	• 
	Der mangler bedre fodgængeradgang - f.eks. er trappe ved Frk Elises passage meget smal og stejl - og ikke let at opdage for udefrakommende. 

	• 
	• 
	Som sidste spørgsmål 

	• 
	• 
	Der mangler fodgænger stier 

	• 
	• 
	Tænker at forbindelserne går via brostenbelagte gader, hvor der også er trafik 

	• 
	• 
	Der mangler fodgænger felter fra havn og op mod byen til at krydse Havnegade 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Savner endnu et fodgængerfelt 

	• 
	• 
	Der mangler en tryg overgang (fodgængerfelt) fra Strandgade, hvor den krydser Havnegade. 40 km zone fra den gamle banegård og til og med Tulipbygningen vil også gøre færdsel mellem byen og havnen mere brugervenlig for gående. 

	• 
	• 
	Stor vej i mellem, hvor fodgængerfelterne ikke rigtig bliver respekteret af biler da der ikke er lysregulering 

	• 
	• 
	Der er måske gode muligheder for at gå fra havnen til torvet, men det er ikke skiltet godt nok. 

	• 
	• 
	stien fra Adelgade mod havneområdet er dejlig men "farlig" ved trapperne 

	• 
	• 
	Det er det sammen som skrevet 

	• 
	• 
	Strandgade og jomfrulugen bør lukkes kørende 

	• 
	• 
	Gangstien fra tovet er ikke for dårligt gående 

	• 
	• 
	Som bruger af rollator er det meget svært at køre på alle de brosten. Der mangler flade passager til feks. at passere torvet, som den der er lavet på tværs ved arresten. Strandgade og Holkegade er umulige at komme op af. 

	• 
	• 
	som fodgænger kan det være utrygt at forcere havnegade enten så skal der være fodgængerfelter eller en gangbro over havnegade v strandgade 

	• 
	• 
	Mener ikke der er etableret nogen forbindelser, de der er har været der altid, bortset fra den der er fra Adelgade ned til Chr. 9.vej, og den er ikke særlig ældre/handicap venlig. 

	• 
	• 
	Igen er det jeres pokkers brosten, oppe på torvet f.eks er der lavet en “bane” man kan gå på, men der skal stadig navigeres udenom caféborde og stole osv. Det er bare besværligt for handicappede at komme ind til byen og deltage i de forskellige events 

	• 
	• 
	Mig bekendt er der adgang via Holkegade og Strandgade sinde eneste, men da det er gader med fredede bygninger - i hvert fald Holkegade, kan det nok ikke være då meget anderledes. 

	• 
	• 
	Mangler der ikke nogle flotte skilte der viser hvilken retning man skal gå, og hvor de forskellige seværdigheder ligger + offentlige toiletter. 

	• 
	• 
	Strandgade og Adelgade bringer fodgængere og biler for tæt sammen. 

	• 
	• 
	forgængerovergang var ønsket 

	• 
	• 
	for stejlt og for dårlig braklægning og megen trafik 

	• 
	• 
	Små gader med biltrafik 

	• 
	• 
	Der skal etableres en sikker fodgængerovergang ved Havnegade 

	• 
	• 
	Samme som før evt lave lidt glatte stier, til dårlig gående. 

	• 
	• 
	det kan være besværligt/ farligt at passere havnegade. Der køres med al for høj fart, og ingen fodgængerfelt på hele havnegade 

	• 
	• 
	Fodgængerovergang mangler 

	• 
	• 
	Trappen fra Chr. IX vej og op til torvet er en katastrofe. Den kan kun benyttes af yngre personer. Den er ubrugelig for alle andre. Sådanne installationer skal indrettes så de opfylder brugsnytten og ikke en eller arkitektonisk forestilling eller historisk genoplevelse. Det er brugsnytten det drejer sig om. 

	• 
	• 
	Der er ikke etableret noget. Der er de veje og stier der altid har været. 

	• 
	• 
	Hænger ikke sammen. Der mangler en rød tråd der forbinder gågaden, torvet samt handelsgaderne sammen. Måske man skulle lave Mellem gade samt vestergade til en del af gågadesystemet. Torvet skulle der måske åbnes op for mere torvehandel både hverdag og weekend (kig Evt. Køge) 

	• 
	• 
	Det er smalle gader man skal gå igennem, og bilister kigger sig ikke for 

	• 
	• 
	Man skal kende byen for at vide hvilken vej man hurtigst kommer fra torvet til havnen på. Jeg benytter næsten altid Strandgade, men der er ikke skiltet med ‘denne vej til havnen’ for turisterne for eksempel. 

	• 
	• 
	Der mangler noget i vinter halvåret det er et dødt området ved haven 

	• 
	• 
	Luk kørelse ved magasin gårdern og færgegårdern 

	• 
	• 
	Der er ikke ordnelige fodgænger felter 

	• 
	• 
	Det bør forbedres. 

	• 
	• 
	Se ovenstående 

	• 
	• 
	Brosten / ujævn belægning og elendig ny trappe ved de hængende haver 

	• 
	• 
	Jeg synes der mangler oplysning om hvad der sker i bymidten om sommeren, når man sidder nede på havneområdet 

	• 
	• 
	Om sommeren er havnen et miskmask af boder langs havnekajen. Disse bør over på slagterigrunden, som bør indrettes som park/lege/udendørseventområde. på fornuftig økonomisk vis, set i lyset af de mange højvandsbegivenheder de seneste år, Det bliver kun værre! 

	• 
	• 
	Det er ikke en vej for dårlig gående. Det er samtidig svært at komme over Havnegade om sommeren pga. Biler. 

	• 
	• 
	Ikk for ældre dårligt gående 

	• 
	• 
	Samme som ovenfor. Desuden ville en kreativ form for vejvisning være fint. Fx en lille, rislende kanal, der løber fra Torvet og mod havnen, fræset ned i fliserne/brostenene/vejbelægningen, så man bare skal følge vandet for at komme mod havnen og modsat op mod byen. Plus humoristisk og kreativ skiltning. 

	• 
	• 
	Det ville være fint med et fodgængerfelt/lysregulering mellem Den Voigtske Gaard området og havneområdet 

	• 
	• 
	Brosten er ikke gode for ældre og dårligt gående, samt kørestolsbrugere har en kamp for at komme mellem byen og havnen 

	• 
	• 
	Skal forbedres. Turister skal ledes op til bycentrum på en sikker rute. 

	• 
	• 
	Skal man fra Torvet og ned til havneområdet, er det tætteste at gå ned ved de hængende have. Men er man ældre, er det en farlig stentrappe at komme ned ad. 

	• 
	• 
	Forbindelser er ikke så synlige, og mangler karakter. Man mister lidt stemningen at hå fra dennen til den anden, det bliver hurtigt vej og asfalt! 

	• 
	• 
	Strandgade er ikke god for gående, burde være bilfri. 

	• 
	• 
	Der mangler bedre forhold for de gående. 

	• 
	• 
	Jeg tror forbindelserne skal være større / tydeligere!!! Men igen bilerne er skyld i meget! 

	• 
	• 
	Der er en nogenlunde vej ned til dele af havneområdet, men fra torvet ned til havnebadet skal du enten være bjergbestiger eller gå ned at en smal og til tider rimelig befærdet gade. 

	• 
	• 
	Der mangler flere fodgængerfelter ved havnen fx ved det hvide pakhus. Mange kender ikke til vigepligten når underlaget ændres, så de holder ikke tilbage for gående, selvom der er brosten. 

	• 
	• 
	flere fodgængerfelter. 

	• 
	• 
	Det er ikke alle steder der er mulighed for at køre med en kørestol. og Det er generelt vanskeligt at komme ind i butikker . Der mangler ramper og bedre forhold ifh. til brug af kørestol 

	• 
	• 
	Svært at køre med kørestol 

	• 
	• 
	n 

	• 
	• 
	Man skal som gående hele tiden tage sig i agt for både biler og cyklister. 

	• 
	• 
	Fodgænger overgange mangler tværs over Havnegade. Hastighedsbegrænsning på Chr. 9. Vej og Havnegade. Gerne ensretning af ovnnævnte gader 

	• 
	• 
	Det er lidt risikabelt at krydse havnegade 

	• 
	• 
	Det skal hænge bedre sammen 

	• 
	• 
	Tænker, det er lidt utrygt for gående, at biler passerer tæt forbi i de meget smalle gader. Endvidere forestiller jeg mig, det kan være en udfordring at færdes på de stejle gader, hvis man er lidt dårligt gående og måske bruger rollator. Og hvad hvis man er kørestolsbruger? 

	• 
	• 
	Trappen ned er ikke attraktiv og Strandgade virker "nøgen". Usikker for gående. 

	• 
	• 
	Der er ikke rigtig plads til gående i Strandgade, når der er også er bilister. Gående på Jomfrulågen skal gå ude på kørebanen. 

	• 
	• 
	Der er flere små veje og stier hvilket er hyggeligt men lidt svært som gæst i få overblik. 



	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om Torvet og handelsgaderne (gågaden) tilbyder et attraktivt miljø at opholde sig i. Har du yderligere kommentarer? 
	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om Torvet og handelsgaderne (gågaden) tilbyder et attraktivt miljø at opholde sig i. Har du yderligere kommentarer? 
	• 
	• 
	• 
	Om sommeren er det fint. Vi har båd og sejler af og til til Fåborg havn og tager en overnatning. Om efterår og vinter er der dødt og butikkerne lukker aaalt for tidligt om lørdagen. derfor tager vi aldrig til Fåborg en lørdag i vinterhalvåret 

	• 
	• 
	Færre specialbutikker - dårlige parkeringsmuligheder 

	• 
	• 
	Der er begrænsede siddepladser med sol og læ 

	• 
	• 
	• 
	Der mangler i min optik flere steder at sidde og opholde sig på, altså bare væren og nyde det skønne sted vi har 

	-hvis man handler er det fint - men der mangler også en ensartethed på Torvet, måske ens parasoller eller paraplyer i luften, lys på træerne om aftenen, der er sikkert mange ideer, men overordnet at det hele hænger sammen og indbyder til ophold 

	• 
	• 
	kedeligt og tomt uden for sommer perioden 

	• 
	• 
	der mangler parkering 

	• 
	• 
	Der skal gøres mere hyggeligt, evt med flere bænke, og blomster/træer i kummer 

	• 
	• 
	Torvets siddepladser er domineret af ophold på caféer, hvor man er tvunget til at købe. Ymerbrønden er sat i skammekrogen, den skal være i fokus. Det eks. træ er fint, der skal ikke være mere grønt, det skal holdes som et urbant rum. Granitbelægninger skal bevares, det er fine sten selvom det ikke er nordisk granit ! 

	• 
	• 
	Midtbyen er kedelig i vinterhalvåret. Torvet kan laves mere spændende og mere grøn. Der mangler tilbud til børn som hermed kunne tage forældrene med. 

	• 
	• 
	Det er åbenlyst at om sommeren, når der er gang i byen med turister og farver overalt, og der er planter og blomster uden for de fleste butikker. Så er det et attraktivt sted. Men om vinteren, i de lange 8-9 måneder uden for høj sæsonen, der er den del af Faaborg altså en spørgelses by. Der er absolut ingen grund til at mennesker overhovedet ville have grund til at komme til byen, for der er næsten totalt dødt. 

	• 
	• 
	Jeg savner et sted hvor børnene kan være opholde sig på torvet. Det er fint for pensionister og enlige, men savner et integreret “rum” på torvet for børn. det kunne være noget med vand og sandkasse eller kunst man kan klatre på, men faldunderlag i naturlige farver. ( kig på Svendborg ) 

	• 
	• 
	Hygge områder, evt lege/ kravle aktivitet for børn, der mangler noget for at trække børnefamilier til midtbyen 

	• 
	• 
	Torvet er meget tris, der burde være beplantning og opholdsgrupper samt ingen parkeringspladser 

	• 
	• 
	Miljøet er hyggeligt dog præget af biler Miljøet påvirkes af meget skiftende åbningstider i forretninger og cafeer 

	• 
	• 
	Der er sådan set kun torvet med stole til de forskellige restauranter og nogle bænke gennem gå gaden. Der er ikke noget hvor man tænker her slår jeg mig ned og hygger uden det er fordi du har noget du skal på torvet. 

	• 
	• 
	det samme som skrevet havnen er total trist og usammenhængende med byen fra efterårs start, når boderne på havnen er lukket ned. 

	• 
	• 
	Der bør lukkes for køretøjer på torvet 

	• 
	• 
	Torvet er kedeligt. Stort gabende tomt område. Savner nogle store flotte træer. 

	• 
	• 
	Der er jo netop ikke noget miljø 

	• 
	• 
	Det er kedeligt, ingen liv bortset fra sommermånederne. Der mangler hygge og aktiviteter for børn så forældre bliver lidt længere i bymidten. 

	• 
	• 
	Uinteressante butikker, indbyder ikke til at opholde sig der 

	• 
	• 
	Overordnet er Faaborgs bymidte jo rigtig charmerende med alle sine gamle huse, men: Der mangler meget mere grønt. Torvet er enten for tomt eller for overfyldt/rodet. Gågaden ligger øst-vest, hvorfor den ofte ligger i skygge, hvilket mennesker generelt ikke bryder sig om at opholde sig i, medmindre der er for varmt i solen. Flere facader kunne med fordel have charmerende “gammel købstads”-farver (læs: ikke grå), og flere af forretningerne kunne med fordel være brands med charme, æstetisk sans og kvalitetsvar

	• 
	• 
	Torvet bør lukkes for al trafik og indrettes med flere planter / plante kummer 

	• 
	• 
	Der sker for lidt, kedelige butikker 

	• 
	• 
	Torvet bør gøres mere attraktivt. 

	• 
	• 
	Handelsgaderne er lidt kedelige med mange lukkede butikker - handelslivet flytter til boksbutikker i udkanten af byen. Bl.a. p.g.a. af p-pladser. Ikke behov for p-vagter - kun få sommermåneder hvor der kan være mangel på ppladser 
	-


	• 
	• 
	Anonyme forretninger og for mange genbrugs/“kunst” forretninger. Vinbanken, Vesterport bageri og træ design forretningerne trækker det hele op 

	• 
	• 
	Der er for stor forskel på hvor attraktiv bymidten er, i forhold til årstiden (meget dødt vinter / fin aktivitet sommer) 

	• 
	• 
	Det er et kedeligt miljø. 

	• 
	• 
	Fra efteråret og hele vinteren sker der så at sige ikke noget på torvet og i handelsgaderne. Der virker tomt(dødt ) i hele området. Juletræet på torvet kan ikke gøre det hele selv. Om sommeren er der mange mennesker, men det er udelukkende på grund af cafelivet. Desværre har mange cafeer tidligt lukket i weekenden, selv der er masser af gæster /folk i byen 

	• 
	• 
	Der er ikke lige noget som interesserer mig nok til at jeg bare vil være der 

	• 
	• 
	Der er ikke som sådan steder man kan være sammen medsine børn. Det eneste sted jeg kan udpege, det er biblioteket. 

	• 
	• 
	Vores Gågade er kelig 

	• 
	• 
	Der er mangler noget, det følges som en tom og død gang. Når man går mod imerco f.eks fra brugsen 

	• 
	• 
	Det virker lidt trist og uspændende at gå gennem gågaden, måske skal man åbne op for kørende trafik igen, evt. for elbiler, for at skabe mere liv og handel. 

	• 
	• 
	For torvet vil det bedste være at flytte Ymerbrønden til sin gamle plads, og plante flere træer. Det vil desuden give mere plads til café livet i sommer perioden, som er perioden hvor deres største indtægt er. 

	• 
	• 
	Det er møg kedligt og der er overfyldt med borde/bænke dårligt noget sted man kan gå uden og skal gå uden om borde, det er fuldstendigt umuligt og pakere hvis man har et ærinde i gågaden uden man skal gå den halve by igemmen og dette er ikke nemt med dårligt knæ 

	• 
	• 
	Torvet er besat af cafeer og parkerede biler. Mangler grønne beplantninger/træer. 

	• 
	• 
	Jeg synes det kan gøres bedre. Med flere bænke eller lignende siddepladser, grønt, mulighed for skygge ol. 

	• 
	• 
	Flere siddepladser med overdækning, som kan bruges i regn 

	• 
	• 
	Der er meget få mennesker i disse områder. 

	• 
	• 
	Igen: Miljøet er der; men kan ingenlunde kaldes attraktivt. Se mine kommentarer ovenfor for sammenhæng mellem havn og by 

	• 
	• 
	Der er meget liv om sommeren og dødt om vinteren. Flere butikker står tomme. Når der sker noget i Faaborg i en weekend lukket butikkerne tidligt 

	• 
	• 
	Specielt Torvet kan gøres mere attaktivt 

	• 
	• 
	Torvet og handelsgaderne virker alt for kolde og døde, mere grøn beplantning og små opholds oaser 

	• 
	• 
	Torvet er meget kedeligt, og kan gøres hyggeligere. 

	• 
	• 
	Gågaden er totalt død. Kommunen har allerede valgt at udflytte handlen til randområderne. internettet dræber resten. Omdan bymidten og gågaden til almene boliger i samarbejde med boligforeningerne, så undgår man, at det hele bliver dyre ferielejligheder kun for de rigeste i samfundet, og en totalt død by uden for feriesæsonen som det er nu. Området er perfekt til seniorlejligheder, og pensionistliv på biblioteker, museer osv. 

	• 
	• 
	Torvet er kedeligt. 

	• 
	• 
	Jeg synes, at det er ærgerligt, at gågaden om sommeren ligner et kommercielt tivoli med ophængte plastikdimser, anmassende tøjstativer og for mange varer på gaden, der forhindrer, at man oplever byens fine bygninger. 

	• 
	• 
	Synes det er trist at Ymerbrønden er gemt væk bag parasollerne 

	• 
	• 
	Jeg mener , at der er alt for mange border og parasoller på torvet , der skæmmer for vores berømte Ymerbrønd. Den burde flyttes ud midt på torvet, så alle har mulighed for at se den. 

	• 
	• 
	Mange tomme og lukkede butikker indbyder ikke til at opholde sig der. 

	• 
	• 
	Jeg mener at vores torv og handelsgade er for kedeligt - der er for lille et udbud af butikker og varer. 

	• 
	• 
	Byen mangler også atmosfære. Her kunne også være mere beplantning feks 

	• 
	• 
	Danmarks kedeligste torv 

	• 
	• 
	For lidt liv, for mange lukkede butikker. 

	• 
	• 
	HAVN OG GÅGADE SKAL HÆNGE BEDRE SAMMEN OG SUMME MERE AF LIV OM FORÅR OG SOMMER 

	• 
	• 
	Biler skal helt væk fra bymidten. 

	• 
	• 
	tydeligere markering af hvor biler , cykler , gående må bevæge sig. flere bænke. 

	• 
	• 
	Der mangler noget for børn. Børnebio Legeland Caféer hvor der er mulighed for leg. Flere steder hvor du kan få en lækker friskbagt kage og kaffe 

	• 
	• 
	Kommer kun når der ikke er andre handelsmuligheder eksempel Matas boghandel 

	• 
	• 
	n 

	• 
	• 
	Det er bare kedeligt 

	• 
	• 
	Det ville være fint hvis biler ikke kommer på torvet Mere hygge på torvet eks bænke der ikke høre til caféer Ikke sorte parasoller Gerne musik men lige nu er det mega højt altså skrug ned. Gågaden er ok 

	• 
	• 
	Det er svært at gøre gågaden hyggelig, med den evige blæst fra vest (næppe noget Faaborg-Midtfyn Kommune formår at ændre). Gågade nærmest uddød i den østre del ned mod Faaborg Museum. Restauranter m.v. lider under den ublu konkurrence fra Foodtrucks (dårlig og fedtmættet mad) og øl, vin- og spiritusudsalg (drik hvad du kan for kr. 300). Det kan godt være det skaber (druk-) liv på Havnen, men Kommunen er med til at undergrave de restauranter, som forsøger at overleve her på helårsbasis. Hvis Ymerbrønden flyt

	• 
	• 
	Der er da Undskyld mig udtrykket ' røv kedeligt i og omkring gågaden og torvet. 

	• 
	• 
	Mere aktivitet i gågaden. Især i vintermånederne er byen "død". Kunne f.eks være boder på torvet i december. Er det urealistisk med en skøjtebane? Positivt at byen er flot pyntet op til Jul. 

	• 
	• 
	Torvets indretning giver ikke mulighed for, at man bare kan sidde og nyde bylivet, da det pt kun er indrettet for dem, der har lyst til / råd til at sætte sig ved en af caféerne. Desuden forhindrer ymerbrøndens placering midt inde i caféområdet besøgende i at se og fotografere denne. Der skal ikke kunne køre / parkere biler på Torvet, heller ikke på den del, hvor hotellet ligger. 

	• 
	• 
	Kedelig gågade 

	• 
	• 
	På torvet er der ingen steder man kan sæde ned uden at man skal købe noget, mere grønt og små steder der favnede en. lidt med eks hængekøjer ,og skulpture som børn kunne kravle på. Der er ingen steder på gågaden/torvet hvor det er sjovt for børn. Man kunne i gården hvor pigen med gyngen var lave noget sjovt for børn. bygge noget til halloween 

	• 
	• 
	Mangler liv. Tomme butikker 



	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om Havneområdet tilbyder et attraktivt miljø at opholde sig i. Har du yderligere kommentarer? 
	Du svarede 'delvist uenig' eller 'helt uenig' på udsagnet, om Havneområdet tilbyder et attraktivt miljø at opholde sig i. Har du yderligere kommentarer? 
	• 
	• 
	• 
	nej. 

	• 
	• 
	Om sommeren er der mange dejlige aktiviteter på havnen, men trafikken på Havnegade forringer oplevelsen og skiller handelsgaderne og havnen ad. 

	• 
	• 
	der skal tages mere hensyn til bilismen 

	• 
	• 
	For megen biltrafik 

	• 
	• 
	Det er kun i sommerperioden der er liv på havnen, turistbåde og især de nye boder/spisesteder. Fint med vinter issvømning og afledte arrangementer. Fiskerbådene udgår efterhånden, fordi fiskene er væk. Undervisning i sejlads måske især for børn i den gamle havn, kunne skabe liv, måske tilknyttet slagterigrunden, optimisterne sejler jo ud hele året. De gamle træskibe skulle have en mere fremtrædende plads. 

	• 
	• 
	De gamle slagteribygninger burde nedrives. Der skulle etableres et grønt område med scene hvor der kunne afholdes koncerter og diverse legeområder til boldspil med mere. Der vil så kunne afholdes træf for folk med alle former for samlestykker og udstillinger af nye køretøjer og både. 

	• 
	• 
	Havneområdet ved slagteriet ser ganske forfærdeligt ud, der er intet der pryder der. Alle de vogne ved havnen pryder heller ikke, og kan godt forstå, at beboerne er utilfredse med den udsigt. 

	• 
	• 
	Der er mange der bruger det til at sted at drikke alkohol og ryge 

	• 
	• 
	Igen kun muligt at sætte sig hvis man enten har børn der vil på legeplads eller du skal have noget at spise 

	• 
	• 
	Havnen er total ødelagt om sommeren pga alle boderne. Hvorfor ikke samle dem på en af de store grønne områder i en slags hestevogns firkant som andre havne gør for ikke at ødelægge det for lokale beboere ved havnen. Det er ren voldtægt på boligernes værdi og ejernes udsigt til den gamle havn som de har betalt mange penge for at have. For ikke at tale om at dem der ejer boderne bare skummer fløden og tager indkomst fra de lokale helårs cafeer og restauranter, som må betale høje lejemål for deres virksomhed. 

	• 
	• 
	Om vinteren virker området dødt. Om sommeren reder fint . 

	• 
	• 
	I sommerhalvåret er det mere attraktivt. 

	• 
	• 
	Der er desværre kommet alt for mange boder på haven, det ødelægger vores flotte havn og ser grimt ud, når man går forbi, Kan de ikke flyttes lidt væk, så de ikke skæmmer så meget.Måske skal vi heller støtte de lokale lidt mere. 

	• 
	• 
	bazarer der udkonkurrerer foretninger i midtbyen sksber tivolisering 

	• 
	• 
	Som turist “ spis drik “ så er der plads på havnen “ og så hvad. !! 

	• 
	• 
	Stadepladserne på havnen trækker godt nok folk derned, men attraktivt at se på er det på ingen måde. Måske man skulle sætte en standard for hvordan staderne må se ud. Trappen i fik lavet fra Torvet og ned til havnen skulle man måske kigge på. Den er absolut ikke venlig at gå på. Gelænderet følger heller ikke hele trappe. Så det er nok heller ikke den vej turisterne vil bruge og ej heller gamle eller handicappede 

	• 
	• 
	Man skal få lavet noget ved den store plæne 

	• 
	• 
	Havneområdet: hvor der langs med havnen er opstillet café vogne om sommeren er bestemt ikke kønt og tager for meget plads. Det kunne evt. flyttes til slagteri grunden, og gøre by og havn mere luftig 

	• 
	• 
	Alle boder om sommeren skal flyttes væk fra p-pladser evt ud på det grønne område det er både grimt og se på fuldstening farligt folk går ude på kørebanen, Og det skal IKKE være til segne for bilister 

	• 
	• 
	Vi har ingen specielle ærinder på havnen. Planen om at flytte biblioteket til slagterhallen er skræmende! 

	• 
	• 
	Skræmmende grimme sommer-containere på havnen! 

	• 
	• 
	Det er en havn uden de store vingeslag 

	• 
	• 
	Trist, belagt og kedeligt udenfor turistsæsonen. Vi bor på Avernakø og havnen til færgen er bare ikke særlig spændende 

	• 
	• 
	Containerne skal væk fra havneområdet, det ligner en flygtningeby når man kommer til havneområdet. Beværtninger og spisesteder kan placeres ved slagterigrunden eller ved "havnebaren" 

	• 
	• 
	Se ovenstående 

	• 
	• 
	Bliver ødelagt om sommeren af alle de boder 

	• 
	• 
	For koldt og blæsende. Flere læsteder og hyggekroge mangler 

	• 
	• 
	Havneområdet ligner helt ærligt en forfærdelig rodebunke og losseplads, hvor der ikke emmer af liv og hygge 

	• 
	• 
	Der mangler et parklignende udområde der omfavner familieudflugter og kulturoplevelser i det fri med frisk havluft og fugle skrig. Tillad lystfiskeri fra molerne og lad musikken fra kulturen være baggrundstæppe på en bynær fisketur. Det kan man på Spodsbjerg havn, hvorfor ikke også i Faaaborg? 

	• 
	• 
	Det er fint med boder og udeservering om sommeren, men der kunne godt stilles større krav til bodernes æstetik. 

	• 
	• 
	Jeg mener at , alle de sorte boder er en skændsel for havnemiljøet . De kan flyttes om mellem slagteri bygninger. 

	• 
	• 
	Der er et fantastiske liv om sommeren.. med boder lang havnemolen, det skal fastholdes.. Der mangler dog flere små”oaser” med bord- bænke .. hvor turister og øvrige gæster kan sidde og nyde den skønne hav udsigt. 

	• 
	• 
	Der mangler borde/bænke mange steder 

	• 
	• 
	Der sker intet på havnen om vinteren 

	• 
	• 
	Har svaret på dette spørgsmål 

	• 
	• 
	KIG PÅ ÅRHUS BYMIDTE TA DEN SOM INSPIRATION 

	• 
	• 
	Der skal mere aktivitet i området. 

	• 
	• 
	Slagteri bygningen burde rives ned det er den værste øjebæ i Faaborg 

	• 
	• 
	Havneområdet er præget af kedelig og dårlig arkitektur. Med fordel kunne man tænke naturen ind i området, men fx med plantning af træer, der med tiden kunne vokse sig store. Også langs med Havnegade kunne man plante store træer, der dels ville give skygge om sommeren, og om vinteren være med til at skabe et mere intimt miljø. På ydermolen ud mod Kulturhavnen kunne man også danne et parklignende område. Udsigten her fra er fantastisk, og kan man skabe noget liv i denne del af havnen får man også et flow af m

	• 
	• 
	jeg er træt af at se de der metal kasser pop op cafer langs havnekajen 

	• 
	• 
	Der er intet for børn udover en lille legeplads 

	• 
	• 
	Mere aktivitet. Boder med gamle remedier til træskib, hvor man viser det gamle håndværk a la åbent værksted. Salgsboder om sommeren er rigtig fint - men kan de flyttes om på det åbne areal mellem Fiskebutikken og det gamle slagteri? Vil også øge antal parkeringspladser. 

	• 
	• 
	Havneområder ser træt ud 

	• 
	• 
	Der mangler sammenhæng i havneområdet. Som gæst virker det lidt rodet. 



	Hvilket ærinde havde du på biblioteket? Sæt gerne flere kryds - Andet, angiv: 
	Hvilket ærinde havde du på biblioteket? Sæt gerne flere kryds - Andet, angiv: 
	• 
	• 
	• 
	Brugte computer og printer 

	• 
	• 
	Jeg udstiller mine tegninger fra en bog om vikinger 

	• 
	• 
	Kopiering 

	• 
	• 
	Jeg arbejder delvist på Faaborg Bibliotek 

	• 
	• 
	Brug af børneområdet med børnebørn 

	• 
	• 
	med mit barnebarn i børne afd. 

	• 
	• 
	Jeg elsker et gå på biblioteket og nyd den med mange bøger og dejlig lys 

	• 
	• 
	Fotokopi 

	• 
	• 
	Læste avis 

	• 
	• 
	Printe 

	• 
	• 
	Kopiering 

	• 
	• 
	Lån af kopimaskine, samt tilmeldelse til bogreolen 

	• 
	• 
	ventetid 

	• 
	• 
	Noget 

	• 
	• 
	Fotokopier 

	• 
	• 
	Brug af pc og print 

	• 
	• 
	Brug af pc og printer 

	• 
	• 
	Se på bøger og brochurer, kort mm 

	• 
	• 
	Læser aviser og blade 

	• 
	• 
	Møde med gratis advokat 

	• 
	• 
	Printe 

	• 
	• 
	Arbejder der 

	• 
	• 
	kopiering 

	• 
	• 
	læst magasin 

	• 
	• 
	Jeg kom for at læse aviser og tidsskrifter 

	• 
	• 
	med barnebarn 



	Har du et forslag til aktiviteter/arrangementer som kan få dig til at bruge biblioteket oftere og/eller forlænge dit ophold på biblioteket? 
	Har du et forslag til aktiviteter/arrangementer som kan få dig til at bruge biblioteket oftere og/eller forlænge dit ophold på biblioteket? 
	• 
	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Vi kører til ringe bibliotek 

	• 
	• 
	Fællessang 

	• 
	• 
	Nej, 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Fredagsjazz Flere hyggelige kroge hvor man må drikke en kop varm Lektiecafé der indbyder til fordybelse og samtale Større udvalg af bøger/magasiner- f.eks. engelske, engelske mangaer, udenlandske håndarbejdsmagasiner/bøger Bedre skiltning/illustrering af hvor jeg finder mine bøger Lydbogszone med café/krea/hængekøje/sækkepuder 

	• 
	• 
	foredrag og musik 

	• 
	• 
	Et større område for børn, hvor man som forældre kan drikke kaffe og mødes med andre forældre. Flere aktiviteter for børn i weekenden. 

	• 
	• 
	Jeg syntes vi har et godt bibliotek og jeg kan ikke forstå hvorfor det skal flyttes 

	• 
	• 
	Kunne bibliotek ikke også blive centrum for borgersefvice 

	• 
	• 
	Foredrag om aftenen 

	• 
	• 
	Scienceaktiviteter for mine børn i indskolingsalderen. Vi mangler generelt nogle science-aktivitet lokalt, hvor vi i øjeblikket kører til Odense eller Svendborg for dette. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Flyt biblioteket ned i byen så man husker det 

	• 
	• 
	det er rigtigt godt som det er 

	• 
	• 
	Der skal indkøbes langt flere bøger. Jeg tror at de fleste havner i Ringe. Personalet er som altid meget hjælpsomme. Min hustru ogf jeg kommer der kun for at låne bøger. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Vi er nyligt tilflyttet og er ikke opmærksom på eksisterende tilbud på biblioteket. 

	• 
	• 
	Nej ikke rigtigt. Han ingen interesse i at tage på bibliotek. 

	• 
	• 
	ingen særlige forslag 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Jeg er tilfreds med biblioteket 

	• 
	• 
	Nej... 

	• 
	• 
	Flere foredrag, og mere oplysning om hvornår de er der. 

	• 
	• 
	. 

	• 
	• 
	Jeg elsker at bruge byen om sommeren, hvor der et skønt og livligt havnemiljø. Udvid gerne boderne om sommeren 

	• 
	• 
	Jeg har ikke manglet læsestof. Har fået bøger i gave . 

	• 
	• 
	Jeg er meget tilfreds med det bibliotek vi har. Både mit barnebarn på 9 og jeg nyder og komme der. 

	• 
	• 
	En uge. En ugentlige market på trafikfrie områder hved havnen 

	• 
	• 
	Foredrag i lighed med de i Faaborg Kirke afholdte 

	• 
	• 
	Foredrag eftermiddag 

	• 
	• 
	der skal være stille; ikke en masse uro 

	• 
	• 
	Biblioteket skal ligge mere centralt i bymidten! Vi skal gøre alt for at biblioteket kan bruges af flere uden bil. 

	• 
	• 
	jeg er medlem af mofibo, hører rigtig mange bøger. Da mofibo ikke var der, kom jeg meget på biblioteket. Jeg har desværre ikke noget forslag lige her og nu 

	• 
	• 
	At man holder fingerne væk fra der hvor det er,dat der både er parkering amt apotek 

	• 
	• 
	Måske flere spændende foredrag af forfattere 

	• 
	• 
	Jeg er meget glad for vores bibliotek og har altid brugt det meget. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Rejsefordrag, udstillinger af private samlinger. Mere oplysning til borgere om arrangementer. 

	• 
	• 
	Foredrag af personligheder Musik 

	• 
	• 
	. 

	• 
	• 
	Ikke umiddelbart..... Men det vil være en god idé at advokatvagten er mere tilstede på bibliotektet, end blot 1 gang om måneden. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Brætspilscaféer, café område, udendørsområde hvor man kan sidde og læse 

	• 
	• 
	Foredrag og fx Folkeuniversitets-forelæsninger 

	• 
	• 
	Børneteater eller workshops 

	• 
	• 
	Foredrag , kreativitet 

	• 
	• 
	Ikke på nuværende . 

	• 
	• 
	Kurser i brug af iPad 

	• 
	• 
	Jeg bruger ereolen hver dag, så kommer ikke til at bruge det fysisk 

	• 
	• 
	Nej, jeg bruger det ikke 

	• 
	• 
	ikke umiddelbart 

	• 
	• 
	Gode foredrag 

	• 
	• 
	Nej ikke lige nu 

	• 
	• 
	Offentlige info arrangementet 

	• 
	• 
	har aldrig været der 

	• 
	• 
	Jeg benytter bibliotek i Brobyværk da jeg bor her 

	• 
	• 
	Har brugt biblioteket en del, før jeg fik Mofibo. Så det vil være foredrag (rejser, filosofi, historie, samfundsdebat, spirituelle temaer etc.), strikkeklub, smalle film, vise-aftener, forfattermøder o.lign., der vil kunne trække mig på biblioteket. 

	• 
	• 
	Det ville være dejligt med flere forfatterforedrag i Faaborg, så jeg ikke behøver køre til Ringe bibliotek. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Ikke umiddelbart 

	• 
	• 
	Biblioteket ville egne sig godt til foredrag. 

	• 
	• 
	At der var steder at arbejde som ikke bare er midt i de ældre menneskers samtaleområde. Internettet er også ikke noget jeg lige kan få adgang til/kører langsomt, og gør derfor at jeg fx ikke kan skrive mine opgaver der 

	• 
	• 
	Jeg bruger det online 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Hyggeligt cafe/læsemiljø 

	• 
	• 
	Ok 

	• 
	• 
	Kurser mobiltelefon edb etc 

	• 
	• 
	F.eks. flere foredrag, - evt. om sund kost for alle, men også især for hjertepatienter og diabetikere. 

	• 
	• 
	Flere spændene foredrag på Faaborg bibliotek. 

	• 
	• 
	Foredrag - musik/koncert - kunstudstilling/måske en væg hvor lokale kunster kunne udstille 1 uge af gangen 

	• 
	• 
	Forfatter talks om samfunds relevante emner. Hvor bevæger vi os hen som samfund? Hvordan kan vi skabe strukturer til glæde for alle i fremtiden? Hvordan kan vi få alle menneskers potentiale i spil? 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	har i mit voksenliv ikke brugt biblioteker ret meget 

	• 
	• 
	Generelt synes jeg biblio er godt, men flere arr. med forfattere og musik arr. også til børn vil være ønskeligt 

	• 
	• 
	Blive hjulpet lidt bedre, når man har behov. 

	• 
	• 
	Jeg læser, høre, at aktiviteter/arrangementer på biblioteket er OK 

	• 
	• 
	Fx foredrag 

	• 
	• 
	Bruger det ikke 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Læser ikk men mine børnebørn gør 

	• 
	• 
	får bøger leveret 1 gang om måneden. Uundværligt for mig. 

	• 
	• 
	Musik og foredrag 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	foredrag og el. intimkoncerter 

	• 
	• 
	Føre tiden vi kunne låne biblioteket med selvbetjening og sider i weekenden, jeg nyd den i ro mellem mange dejlige bøger 

	• 
	• 
	Jeg synes biblioteket er ok, forstår ikke det skal flyttes ned i den håbløse Tulip bygning. 

	• 
	• 
	forfatter arrangementer 

	• 
	• 
	forfatter besøg formidling debatter 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Jeg kommer ikke på biblioteket da jeg glemmer at få afleveret de bøger jeg låner. Det har intet med biblioteket at gøre, jeg har bare ikke råd til at skulle betale for rykkere når jeg glemmer at få afleveret det lånte materiale. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Flere oplysende foredrag 

	• 
	• 
	Højtlæsning for børn 

	• 
	• 
	Bruger det en gang om ugen helt tilfreds med de muligheder biblioteket gir og beliggenheden er perfekt 

	• 
	• 
	Det er fuldstændig håbløst at flytte biblioteket ned til havnen 

	• 
	• 
	Nej. Der er fint udbud af foredrag og andet på biblioteket. Jeg har bare ikke mulighed for/ tid til at deltage i så mange af dem . 

	• 
	• 
	Jeg er ikke bruger af biblioteket, derfor ingen forslag 

	• 
	• 
	Arbejdende værksted, så der ikke kun er udstillinger i glasmontrene Kortere kurser - til hjælp ved computerprogrammer, opslagsværk, søgninger ved slægtsforskning, hvordan man finder de rette steder at søge på , sådan hjælp til hverdagens opgaver på nettet. 
	borger.dk


	• 
	• 
	Нет 

	• 
	• 
	Ikke umiddelbart 

	• 
	• 
	VR teknologi 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Jeg bruger ikke biblioteket 

	• 
	• 
	Nej det er ok 

	• 
	• 
	Små koncerter og gode foredrag 

	• 
	• 
	Nej er ikke god til at læse så meget. 

	• 
	• 
	Flere foredrag 

	• 
	• 
	Nej. Jeg ser ikke biblioteket som et sted for arrangementer (og de er irriterende for andre besøgende) 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	? 

	• 
	• 
	Er godt tilfreds med det aktuelle udbud 

	• 
	• 
	Forlæsninger, bogklubber, flere aktiviteter for børn. Bytte bog dag. 

	• 
	• 
	Nej det ved jeg ikke 

	• 
	• 
	Mere hyggelige og hjemlige lokaler. Tilbud om varme og kolde drikke og lidt snacks. 

	• 
	• 
	Spændende foredrag måske eller samtale café 

	• 
	• 
	Forfattertalks 

	• 
	• 
	Egentlig ikke. Men biblioteket og personalet er helt fantastisk, som det er. Egentlig ingen grund til den planlagte udflytning. 

	• 
	• 
	Oplæsning / historiefortælling for voksne. Forskellige udstillinger 

	• 
	• 
	Når jeg kommer forbi biblioteket har jeg som regel min hund med. 

	• 
	• 
	at dwt bliver liggende fremfor vilde planer om at flytte tl havneområdet 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	flere foredrag med forfatter 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Nej. Læser nye bøger eller fra Genbrugsbutik. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Tror nok det skyldes der kun er åbent når jeg er på arbejde 

	• 
	• 
	Nej, jeg køber de bøger, jeg ønsker atlæse 

	• 
	• 
	Det skyldes at jeg sel v har mange bøger at læse.. Der mangler en litteraturkreds. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Interessante foredrag, til eksempel. 

	• 
	• 
	Sprog Cafe 

	• 
	• 
	De var synlige på Facebook, så jeg kom i tanke om de er der. Lave ordblinde event. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	nej det har jeg ikke 

	• 
	• 
	Flere foredragsholdere, men lokalerne er for små. 

	• 
	• 
	Ville gerne have to nye kunde PC'ere 

	• 
	• 
	Flere arrangementer i form af foredrag m.m. evt 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	xxxx 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Nej. Jeg kommer for at låne og aflevere bøger. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Netværks arrangementer kunne godt afholdes der. feks. Faaborg ØH netværk. 

	• 
	• 
	Måske nogle interessante foredrag 

	• 
	• 
	Jeg læser altid dagens avis , når jeg er på biblioteket. Jeg er godt tilfreds , og bruger biblioteket meget. 

	• 
	• 
	Mere information om evt. aktiviteter. Børnefamilier ville elske ulvetimen, og deres børn fik læst bøger.... Men jeg fik det at vide gennem en bekendt, som havde det fra en helt tredje. Derudover kunne man måske holde en form for lektiecafe for de unge. Det kan måske være svært at få hjælpe lektierne i hjemmet, og det er ikke altid skolerne kan tilbyde det. 

	• 
	• 
	Nej bruger det når min dreng ønsker det. 

	• 
	• 
	Oplysning som oplysningsforbund (aof/for osv) Gerne folkeuniversitet gerne sprogkursus, helst gratis/ low cost I et andet rum måske danseskole eller bare mødes om fællesdans som tango osv. 

	• 
	• 
	Har ikke rigtig haft tid til at følge med i hvad arrangementer der er. Vil følge mere med i hvad der foregår. 

	• 
	• 
	Bogmesser, boganbefalinger (måske til forskellige aldersgrupper/genrer 

	• 
	• 
	Ja måske med Fordrag 

	• 
	• 
	Nej det fint nok som det er 

	• 
	• 
	foredragsvirksomhed 

	• 
	• 
	Nej. Aktiviteterne er fine. 

	• 
	• 
	Brugte det da det lå i herregårdcenter. Før corona 

	• 
	• 
	Biblioteket burde ligge i bycentrum... 

	• 
	• 
	Evt foredrag 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Gerne flere aktiviteter, i lighed med det de har i Ringe 

	• 
	• 
	støre indendørs legeplads til børne, minigolf eller lig. 

	• 
	• 
	Foredrag med spændende forfattere 

	• 
	• 
	Lav en café og en musikscene inde i biblioteket….vær lidt mere “fræk” og udfarende. Lav endnu en indgang direkte fra parkeringspladsen. 

	• 
	• 
	Der er nogle fine foredrag måske kunne man også have nogle kurser f.eks. Foto 

	• 
	• 
	Læser ikke bøger 

	• 
	• 
	Nej det er nået være lort brug pladsen til noget andet 

	• 
	• 
	Det virker fint for mig 

	• 
	• 
	Jeg kommer ikke på biblioteket. 

	• 
	• 
	evt. foredrag eller koncerter 

	• 
	• 
	er ikke intreseret 

	• 
	• 
	En evt bedre placering…. I gågaden måske! 

	• 
	• 
	Foredrag m. Fx. Skuespillere fra badehotellet eller andre kendte personligheder, indenfor underholdningsbranchen. Politikere ingen interesse, i denne sammenhæng! 

	• 
	• 
	Foredrag for voksne 

	• 
	• 
	• 
	Jeg låner rimelig mange bøger samt deltager i arrangementer, der er interessante for mig. Jeg er i øvrigt glad 

	for bibliotekets nuværende placering med dejlig udsigt over Sundet. 

	• 
	• 
	Evt. mødested med cafe 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Men det flytter jo? 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Nej jeg kommer der aldrig. 

	• 
	• 
	flere gode foredrag der er spændende. 

	• 
	• 
	Computer 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Gode foredrag. 

	• 
	• 
	Føler der er flere aktiviteter på Ringe bibliotek — -.aktiviteterne er ikke ligeligt fordelt. 

	• 
	• 
	Spændende foredrag måske 

	• 
	• 
	jeg er godt tilfreds med biblioteket . Har været til forskellige foredrag der. 

	• 
	• 
	Foredrag, musik, fælles sang 

	• 
	• 
	Er tilflytter så kender ikke Fåborg så godt endnu. Men håber at man kan købe is ved havnen til sommer 

	• 
	• 
	Måske nogle foredrag - gerne faglig funderet. Jeg har ikke kigget om I har det i forvejen. Biblotek et er et dejligt sted at komme. Det er også genialt at man kan brevstemme der. Servicen er i top 

	• 
	• 
	nej ikke lige nu og her. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Jeg hører lydbøger 

	• 
	• 
	Arrangementer for vores børns aldersgruppe. 9-15 år. Hvis de overtog opgaven med videnskabelig formidling der gik i selv med nedlæggelsen af Faaborg Folkeuniversitet og deres arrangementer. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Foredrag 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	det er hyggeligt at man kan få en kop varm cacao 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Se at få laver sikring mod stormflod - det kommer og det koster kassen hvis ikke man er ude med rettidig omhu. 

	• 
	• 
	Flere aktiviteter for børn at man kan få en kop kaffe 

	• 
	• 
	Find en anden placering af biblioteket. Ligger helt skørt i forhold til alle de andre kulturudbud i byen. Det burde ligge i forbindelse eller tæt på havne/ banegårdspladsen området. Eller ligge på torvet i den gamle Sparekassen faaborg. 

	• 
	• 
	Foredrag 

	• 
	• 
	ingen ide............jeg er et andet sted i livet i øjeblikket, hvor biblioteket ikke er med 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Kommer stort set aldrig på biblioteket, Syntes aktiviteter og arrangementer skal holdes udenfor biblioteks regi 

	• 
	• 
	ingen forslag 

	• 
	• 
	Hvad med at invitere til temadage. Fx noget om: jagt, sport, veterankøretøjer, håndarbejde. keramik, husflid/sløjd osv. Inviter folk fra foreningslivet ind til udstillinger, og så kan biblioteket vise bogmaterialer frem om emnerne også. 

	• 
	• 
	Vi taler om det - så jeg skal bare i gang 

	• 
	• 
	Nej, det opfylder alt, hvad jeg skal bruge. Kom tidligere med børnebørn, børneafdelingen er unik. 

	• 
	• 
	Mere ro 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Spændende foredrag, måske noget musik. 

	• 
	• 
	Jeg har ikke bemærket, hvilke arrangementer der er. Hvor bliver det slået op? Mange forskellige arrangementer kunne få mig i tale.... fx børneteater eller lignende i ferierne. 

	• 
	• 
	Ja: lav et fedt, originalt tænkt bibliotek på havnen! 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Bedre legeområde til børn . 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Ved ikke 

	• 
	• 
	Færre larmende unger 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Annoncering forud i fysiske medier, f.eks. "Det rigtige Faaborg", der runddeles i nærområdet. 

	• 
	• 
	Gerne flere foredrag 

	• 
	• 
	mindre koncerter evt akustiske. 

	• 
	• 
	Nej synes de gør det rigtig godt. 

	• 
	• 
	Ved ikke 

	• 
	• 
	Koncerter, også for børn. 

	• 
	• 
	større synlighed 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	sprogkursus og foredrag 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	FOREDRAG, TEMA AFTENER 

	• 
	• 
	Behovet har ikke været der, men mener det skal blive liggende i Herregårdscentret 

	• 
	• 
	Nej. 

	• 
	• 
	Ikke lige nu 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Det ligger lidt afsides, en cafe i lighed med SOZE ville befordre oplevelsen!! 

	• 
	• 
	Børneteater - mere af det :) 

	• 
	• 
	…. 

	• 
	• 
	Flere arrangementer for større børn. Pre-teens er rigtig svære at få logget med derind. Der er hård konkurrence fra skærmene. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Flere timer i døgnet 

	• 
	• 
	Foredrag 

	• 
	• 
	Biblioteket er placeret for langt fra bymidten, og for besværlig at besøge når man er til fods ... 

	• 
	• 
	Gratis foredrag, læseklub, skrivekursus (gerne gratis eller billigt), digteklub (hvor man klipper og klistrer ord sammen i kolager). 

	• 
	• 
	jeg kom tidligere til foredrag. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Lige nu har jeg ingen behov/ønsker 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Litteratursnakke 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Børnebio 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Måske diskutionspanel af af forskellige emner. Bøger, politik etc 

	• 
	• 
	ne 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Desværre nej 

	• 
	• 
	Flere foredrag. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Jeg læser ikke bøger. 

	• 
	• 
	• 
	Når biblioteket bliver flyttet til Slagteribygningen håber jeg, at der kommer et stort mødelokale, således vi i Formiddagshøjskolen kan blive flyttet derned i stedet for at have til huse i Det gamle bibliotek i Grønnegade. Vi 

	kan ganske simpelt ikke være der og fik at vide i går, at der var 22 på venteliste - og det er grundet pladsmangel. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Næææ men jeg ved mange borgere er godt tilfreds. Det fungere fint 

	• 
	• 
	Hverken eller 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Bruger e-reolen 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Det er fint. som det er :-) Nuværende beliggenhed i top! 

	• 
	• 
	Flere arrangementer på Faaborg. Mange af arrangementerne foregår på Ringe Bibliotek, foredrag, større kunstudstillinger. Det udtynder Faaborg bibliotek. 

	• 
	• 
	Ja, ideen med at flytte det ned på havnen er udmærket (husk at få nye terrændæk m.v. hævet så meget, at det kan tåle noget oversvømmelse ved storm/højvande. Voigts Gaard (det store ubenyttede pakhus) ville også være et udmærket sted til et nyt bibliotek. 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Nej... 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Vil gerne besøge det, men har pt ikke tiden. 

	• 
	• 
	Flere foredrag 

	• 
	• 
	foredrag gerne i samarbejde med folkeuniversitete eller dag højskolen 

	• 
	• 
	Jeg synes, det er synd, hvis biblioteket "bare" bliver et rum for events/arrangementer. Biblioteket er i sig selv et unikt tilbud, og bør understøttes i at levere god litteraturformidling, samt være et trygt samlingssted for alle målgrupper. Jeg er bange for, at et stort fokus fra aktiviteter og arrangementer på biblioteket fjerner fokus fra stedets kerneopgave. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	jeg ønsker kørestol til rådighed. jeg ønsker flere bænke. jeg ønsker el kørestol til rådighed og mulighed for at oplade. jeg ønsker færre trappetrin og bedre mulighed for at komme rundt. 

	• 
	• 
	Jeg er godt tilfreds med forholdene 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	nej 

	• 
	• 
	Nej. Biblioteket burde blive hvor det er. 

	• 
	• 
	Nej jeg bruger ikke biblioteket. 

	• 
	• 
	Nej 

	• 
	• 
	læsegruppe og debataften. evt læse højt for børn dukke Theater for børn 

	• 
	• 
	Spændende foredrag om rejser, foredrag fra kriminalreportere osv. gerne om aftenen 

	• 
	• 
	Det er fint som det er og det ligger godt når jeg bruger det 

	• 
	• 
	Hvis det bliver liggende hvor det nu, vil jeg helt sikkert benytte det mere, end hvis det bliver flyttet. 

	• 
	• 
	Foredrag/koncerter 

	• 
	• 
	Læsegrupper / foredrag 






